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Het “Klein” verstand
van Filip Dewinter.

Brussel, 13 november 2008.

Het is een echte schande om in
de huidige slechte economische
tijden,  bijna vierhonderd-
duizend Euro uit  te trekken
voor een houten kunstwerk

waarvan deze redactie zelfs de
conformiteit met de NBN  nor-
men -werking van de wind op
de bouwconstructies- in twijfel
trekt.  Maar het is evenzeer een
schande dat het Vlaams Belang

Filip Dewinter bracht niet alleen zichzelf, maar ook anderen in gevaar door
op deze bouwwerf een persconferentie te geven, de man met de helm in de
hand is Stijn Hiers, Vlaams Belang Raadslid te Rotselaar, het gezond ver-
stand is in deze partij blijkbaar ver te zoeken.

-Filip Dewinter- uitgerekend
midden op de bouwwerf op
13 november een persconfe-
rentie organiseerde terwijl
boven de hoofden werken
werden uitgevoerd, waar-
schuwingen aan de

Antwerpse belhamel, maar
ook aan de firma uit Kortrijk,
haalden niets uit.
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Hoofdredacteur
Erik Verbeeck

Journalist van beroep
upp-vjv-vvoj-vjpp

GSM 0473 76 25 73

Is een periodiek dat

 maandelijks één of meerdere

 malen verschijnt.  Het is

totaal onafhankelijk en onderscheidt

zich van  andere tijdschriften

wegens het dieper ingaan op het

“maatschappelijke”.

De belangen van de burger

staan aan de top, zonder

 politieke  of andere

inmenging waardoor

 onderwerpen behandeld

 kunnen worden die elders

onvoldoende aan

bod komen.
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Voornaamste online berichten
november 2008.

02/11 - Debatavond IPV.
Het spook van 1968.
03/11 - Federale Politie.
Digitale camera’s, er is genoeg
personeel.
04/11 - Begijnendijk.
Positief voorstel inzake veiligheid
afgeschoten.
04/11 - Het spook van ‘68.
Boek met een “ban” van de pers.
04/11 - Van Wymeersch.
Raakt verstrikt in eigen leugens.
05/11 - Multimedia 2015.
Deel III op 26 november.
05/11 - MAR Begijnendijk.
Rechtzetting.
05/11 - Herman
Schueremans.
Vriendin stapt naar LDD.
05/11 - MM 159.
Exclusief : reactie Maya Detiège.
06/11 - LDD.
Scoort nu ook in Eke-Nazareth.
06/11 - Brusselse stadsbende.
Black Wolves opgepakt.
06/11 - Wegpolitie.
Nederland/België patrouilleert samen.
06/11 - Begijnendijk
Het -on-gezond MGB verstand.
07/11 - Atomic Betekom.
Riolering : Nee, bedankt.
07/11 - Vlaams Belang.
Op de bres in Oost-Vlaanderen.
08/11 - Mireille Schreurs.
Verloor controle over stuur.
08/11 - Passe-Partout.
Brengt internet journalisten samen.
10/11 - Begijnendijk.
Agendapunt evaluatie advocaatkosten
uitgesteld.
10/11 - Atomic.
Kreeg felicitaties van VLABOTEX.
10/11 - Zaak Rita W.
Koninklijke Maatschappij Sint
Hubertus reageert.
11/11 - Zaak Wittevrongel.
Tegen Electrabel nog niet van de
baan.
12/11 - Milieupolitie
Antwerpen.
Neemt kunstvoorwerpen in beslag
maar .......
12/11 - Saul Van der Bijl.
En de vermeende stalking.
13/11 - Vlaams Belang.
Onveilige persconferentie.
13/11 - Vlaamse Overheid.
Had geen oog voor onveilig werk.
16/11 - Diabetes.
Elfde Diabetessymposium Artevelde
Hogeschool te Gent.
18/11 - Bouwwerven.
Veiligheid bouwwervn zal door MM
nader bekeken worden.
20/11 - Vlaamse Overheid.
Gul voor Nederlandse VVOJ in
Brussel.
21/11 - Begijnendijk.
Ruimt vervuilde grond op.
21/11 - Rechtbank.
Bedreigen van redacteur MM komt
voor Rechtbank.

22/11 - LDD.
LDD dag lokaal genoot ruime belang-
stelling.
22/11 - VVOJ.
Nederlandse grootheidswaanzin in
België.
23/11 - VRT.
Zo rood als de rekening bij Comme
Chez Soi.
23/11 - Begijnendijk.
Elektrocutiegevaarlijke elektrische
aftakking.
24/11 - Koksijde.
Burgemeester van Koksijde kiest
voor LDD.
25/11 - Begijnendijk.
Weer een voorbeeld van asociale
instelling.
25/11 - Begijnendijk.
Journalist in eigen woning aangeval-
len en verwond.
26/11 - Begijnendijk.
Gemeentevoertuig weer aan fietsen-
rek, Telcon Betekomsesteenweg.
27/11 - IPV.
Multimediajournalistiek en Multime-
dia 2015 verantwoord ?
27/11 - Begijnendijk.
De burgemeester en de zonnen-
borden.
28/11 - Begijnendijk.
Geen oor voor verkeersonveiligheid
fietsers.
29/11 - BOB campagne.
Eerste eindejaars campagne massaal
uitgelekt.
30/11 - LDD Aarschot.
Hapje en tapje.
30/11 - Begijnendijk.
Wakkert agressie tegen journalist
aan.
30/11 - Begijnendijk.
Voorzitter gemeenteraad moet terug
naar school.

Senator, kroegbaas
Dirk Claes

gedagvaard voor de
Burgerlijke
Rechtbank

Erik Verbeeck en J.Van
Der Sande hebben tegen
Dirk Claes een Burgerlijk

geding aanhangig
gemaakt waarbij van

DIRK CLAES
1 miljoen Euro

schadevergoeding wordt
gevraagd, Claes heeft in
2005 een brief geschre-
ven aan 309 burgemees-
ters in Vlaanderen waar-
door hun bedrijf failliet

is gegaan.
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Radiocommunicatie vormt zwakke schakel in
praktische uitvoering akkoord Senningen.

De ploeg die vanaf januari 2009 gezamenlijke controles tussen Breda en Antwerpen gaat uitvoeren.

Ternat / Brecht,  6 november 2008.

Al op 8 april 2005 is er door de
Belgische, Nederlandse en
Luxemburgse politie een
samenwerkingsverdrag voor-
gesteld, dat verdrag is zelfs al
sinds het begin van dat jaar
-2005- van kracht, het geeft de
politie van de drie landen de
mogelijkheid om verdachten in
het buitenland te achtervolgen
en te arresteren, ook geza-
menlijke patrouilles, controles
en grensoverschrijdende
operationele samenwerking
zijn in het Senningen verdrag
opgenomen.

Samenwerking.
Eerder, in juni 2004, hebben de be-
voegde autoriteiten in Luxemburg een
nieuw verdrag rond politiesamenwerking
ondertekend, dat verdrag is een verrui-
ming van de historische samenwerking
die nu een uitbreiding kent.

Bevoegdheden.
Eén van de problemen is de toepassing
van de rechtsregels, ondermeer rond
een arrestatie, die regel is in Nederland
duidelijk anders dan in België, tijdens de
acties moeten de rechtsregels en de
procedures gerespecteerd worden.  Ook
de uitwisseling van informatie, materiaal
en personeel tussen de politiediensten
van de drie landen komen ter sprake.

Opleiding.
Om tussen België en Nederland tot een
meer concrete samenwerking te kunnen
komen, hebben 22 Nederlandse en
Belgische politieambtenaren op 5 en 6
november een tweedaagse opleiding
genoten in de verkeerspost  van de
wegenpolitie -WPR- in Brecht, 11 leden
van de WPR en evenveel van de Neder-

landse KLPD. Op 6 november werd,
om dat bekend te maken, de pers
uitgenodigd maar veel belangstelling

was er niet.

E19.
Vanaf januari 2009 zal er een
praktische samenwerking zijn tussen
de Nederlandse Politie in Breda en
de verkeerspost van de Federale
Politie WPR in Brecht, daarbij zal de
E19 onderwerp zijn van een geza-
menlijke controle, de patrouille-
wagen zal door één Nederlandse en
één Belgische agent bemand zijn,
maar er is nog altijd een groot
probleem dat de politiediensten in
België nog nooit hebben kunnen
oplossen n.l. de communicatie.

De RADIO-
COMMUNICATIE

C2000, Bemilcom en
tenslotte Astrid.
De Nederlandse politiediensten
hebben het C2000 communicatie-
systeem in 2004 in gebruik geno-
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C2000 Astrid

Ze kunnen al veel,
                 maar ....

C
o
m

m
u

n
ic

a
ti

e
st

o
p

m
u

u
r

 ... niet met mekaar
communiceren !

men, het was verre van kritiekloos
en het werd al vrij vlug, met behulp

van een scanner en computer,
gekraakt.   In België is het probleem
van het gebrekkig functioneren van
de telecommunicatie van de politie
al heel oud. Het is onvoorstelbaar
dat politiediensten afhankelijk zijn
van derden.
In een ver verleden werd een
onderdeel van de communicatiemid-
delen van de Rijkswacht behandeld
door het Ministerie van Openbare
Werken -BEE- en het liep mis, er
werden, na een onderzoek, Inge-
nieurs van dat BEE geblameerd.
Vijftig antennemasten van de
Rijkswacht werden uitgerust met
illegale radioactieve opvangers
-bliksem-, de stabiliteit van de
masten werd in vraag gesteld etc.
Het groots opgezette project van
BEMILCOM, gerealiseerd door Bell
Telephone Mfg C° dat heet honder-
den miljoenen gekost te hebben,
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Erik Verbeeck

03van liep ook op vele
items mis:  de
betonnen torens,

geplaatst door Ronveau, staan er
nog maar ze dienen niet meer.
Nu is er Astrid dat weer in privé-
handen zit, het  materiaal, vooral de

draagbare toestellen, de oortjes,
lijken meer op speelgoed, bovendien

zijn de draagbare toestellen niet
“Ex” -explosieveilig-, kortom de
radiocommunicatie bij de politie is
nog steeds een probleem.

Geen compatibele
communicatie.
De aanwezige pers in Brecht,
waaronder uiteraard de -vriendjes-
van de Vrt,  mocht zich weer
beperken tot de klassieke goed-
nieuwsshow.
Aan Morsum Magnificat diende WPR
baas  P.  Deblaere toe te geven dat
de samenwerking tussen de KLPD en

Ternat / Gent Rigakaai,
7 november 2008.

Het Vlaams Belang
wil de komende
maanden, tot de
verkiezingen van 7
juni 2009 in Oost-
Vlaanderen cam-
pagne voeren met de
slogan “Op de bres
voor
Oost-Vlaanderen”
Daarbij wordt de
klemtoon gelegd op
de typische Oost-
Vlaamse dossiers
waarbij de standpun-
ten en de oplossingen van
het Vlaams Belang in de verf
gezet zullen worden. Diverse
acties zullen worden ge-
voerd ondersteund met o.m.

een eigen website, filmpjes
en een eigen Oost-Vlaamse
digitale nieuwsbrief.

Eigen
identiteit.
Het startschot voor de
campagne werd gegeven
aan de Rigakaai in Gent
waar de persconferentie
plaatsvond in een bus.
De belangstelling was
eerder mager wat de
sprekers er niet van
weerhield hun betoog
vol vuur te houden.
Eerste spreker was
Karim van Overmeire,
Vlaams Parlementslid en
lijstrekker 2009 voor
Oost-Vlaanderen die de

verschillende geplande acties in Oost-
Vlaanderen kort toelichtte. In een
tiental plaatsen in Oost-Vlaanderen
zullen acties gevoerd worden rond
verschillende  thema’s zoals : Economie
en infrastructuur in Oost-Vlaanderen,

vlnr : A. Bons - P. Deblaere - P. Van De Beek - Ricour - K.
Zuiderhoek tijdens de persvoorstelling in Brecht.  Ze kunnen
vooralsnog niet met mekaar communiceren via de politieradio.

Meer dan 300  torens voor
Bemilcom, wat doen ze er mee?

de lezersbrief in HUMO van 1989 van Erik Verbeeck

http://www.morsum-magnificat.be/images/stories/
2008_jun_tot_decPDF/Humo_1989_EVER_Antennes_Rijkswacht.pdf

de WPR op het gebied van de radio-
communicatie “Nihil”is, ze kunnen dus

na vier jaar al
heel veel,
maar nog altijd
niet met
mekaar
communiceren,
hadden ze
daarmee niet
moeten
beginnen, een
degelijke
radio-
communicatie
bij politie en
hulpdiensten is
zeer belang-
rijk, zoniet
essentieel.  De
heer Deblaere
keek raar toen
we hem over
gebrekkige
communicatie

bij de Rijkswacht details vertelden van
meer dan 25 jaar geleden. Was het bij
de onderhandelingen in 2004 niet
verstandig geweest om dat probleem
ook meteen aan te pakken, op het
technisch vlak is het toch niet zó
moeilijk om een link tussen de twee
systemen te maken, vooral voor een
beperkt gebied zoals Antwerpen /
Breda of Maastricht / Luik. Had de
politiek wéér te veel invloed op de
middelen van de politie?
Meer info op www.benelux.be
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grensovergang naar
Terneuzen, facilitei-
ten in Ronse,
vreemdelingen-

problematiek, verhouding noden van
de haven en de natuurbescherming,
kansarmoede, mobiliteit en welke zijn

de “zwarte punten”, de “verbrusseling”
van Oost-Vlaanderen.
Van Overmeire noemde het een
ambitieus programma waarbij zij
telkens met Vlaamse, federale en
lokale mandatarissen en medewerkers
zullen samenkomen om zich te infor-
meren, in dialoog te gaan en de
oplossingen en prioriteiten van de
partij naar voor te schuiven.

Economie.
De zich steeds verder ontwikkelende
Vlaamse economie werd door VB
Volksvertegenwoordiger Johan
Deckmyn onder de aandacht gebracht.
Hij ziet daarin een grote rol weggelegd
voor Oost-Vlaanderen met Gent, meer
bepaald de haven, als het kloppend

04van
economisch hart. De komst van een
nieuwe zeesluis wordt als
primordiaal aanzien voor de verdere
ontwikkeling van de Gentse haven
en het economisch hinterland. Ook
de Oost-Vlaamse Kamer van Koop-

handel koos voluit voor de verdere
ontwikkeling van de Gentse haven
door aan de Vlaamse Regering te
vragen hiervoor de nodige middelen
vrij te maken.

Textiel.
De reeds lang
in Vlaanderen
aanwezige
textielindustrie
ondervindt
momenteel
grote proble-
men. De laatste
maanden
gingen in die
sector reeds
2.000 jobs
verloren, een
cijfer dat
gestaag blijft
stijgen. Naast
de
optimalisering

van de verkeersinfrastructuur is er
volgens VB dringend nood aan een
specifiek tewerkstellingbeleid.

Horeca.
Het is volgens VB duidelijk dat ook
de Oost-Vlaamse horecazaken
gebukt gaan onder verregaande en
verstikkende regelneverij zodat veel
handelaars hun zaak noodgedwon-
gen dienen te sluiten. Als voorbeeld
neemt Johan Deckmyn de wetgeving
rond het rookverbod. Wat begon
met verplichte investeringen in
rookafzuiginstallaties, eindigde in
een warrig en derhalve Belgisch
compromis waardoor een kluwen
van jewelste ontstond waar niemand
aan uit kan. Laat de uitbaters zélf de
keuze maken of hun zaak al dan niet

Johan Deckmyn - Karim Van Overmeire - Geert Goubert - Erik Tack.

Geplande acties
over verschillende
thema’s.

° Erpe-Mere 5 december.
  Gerda Van Steenberge.
° Ronse 19 december.
   Erik Tack.
° Temse eind december.
   Alain Cleyman.
° Beveren eind januari.
   Bruno Stevenheydens.
° Aalst begin februari.
   Nele Jansegers.
° Dendermonde midden februari
   Barbara Pas.
° Denderleeuw eind februari.
   Kristof Slagmulder.
° Gent begin maart.
   Geert Goubert.
° Lokeren eind maart.
   Werner Marginet.

De Jacob Van Artevelde.

rookvrij is. Het VB pleit al jaren voor
een BTW verlaging van 21 naar 6%
en alhoewel er in Vlaanderen een
meerderheid voor dit voorstel te
vinden is wordt dit nog steeds
geblokkeerd op federaal niveau. Aan

het stiefmoederlijk behandelen van
deze, ook voor Oost-Vlaanderen,
belangrijke sector moet snel een
einde komen.

Het Waasland.
De Waaslandhaven zorgt voor een
belangrijk deel voor de
tewerkstelling zodat VB vindt dat
deze, om ondoordachte beslissingen
zoals het nutteloze Doeldok te
vermijden, bestuurd dient te worden
met een grotere inbreng vanuit het
Waasland, er dient een evenwichtige
regeling inzake havenbestuur te
komen.

Streekbeleid.
Sedert begin 2004 bestaan er
Regionale Economische en Sociale
Overlegcomités de z.g. RESOC’s.
Deze instellingen zorgen voor de
lokale ontwikkeling op het vlak van
werkgelegenheid en werkzaamheid.
Jammer is dat de klemtoon nog té
vaak ligt op diversiteit en men te
vaak opteert om enkel buitenlandse
werknemers in aanmerking te laten
komen voor knelpuntberoepen.
Ook sommige intercommunales,
zoals VENECO, DDS en SOLVA
hebben een positieve invloed op de
economische groei van Oost-
Vlaanderen. VENECO zorgt, in
opdracht van de bij haar aangeslo-
ten gemeenten, dat bedrijfsterreinen
aangelegd en uitgerust worden voor
bedrijfsdoeleinden. Er zijn echter
twee negatieve aspecten :
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A t o m i c  BETEKOM:Riolering, nee bedankt.

...... Na 10 jaar strijd voor het bekomen
van een riolering en behoud van 38 banen.

Ternat / Betekom, 8 november 2008

Om in Begijnendijk met een
bedrijf succes te kunnen
boeken, zijn er twee
mogelijkheden; kiezen
voor de gemakkelijkste
weg door gebruik te
maken van het verlicht
MGB despotisme, of het
moeilijke onafhankelijke
pad -zonder politiek
duwtje- bewandelen.
Wie voor het laatste
kiest, heeft meteen
gekozen voor de “puntjes
op de i” politiek, die men
vanuit de gemeente
toepast. Eén succes-
verhaal is dat van wijlen
Bèreke Verhaegen en de
massaal illegaal opge-
trokken gebouwen van
zijn meubelzaak.  Er werd
aan de Grote Baan op een
flagrante manier een
loopje genomen met de
wet op de bouwvergun-
ningen, ondertussen
floreerden de zaken wel, het
zou er wellicht zonder het
overtreden van de wet op de
Ruimtelijke Ordening
anders hebben uitgezien.

Bouw-
overtredingen.
De reeks bouwovertredingen in
Betekom en Begijnendijk zijn
niet te schatten, sommigen van
de politieke vriendjes, zoals
René Nijs, Remy Wouters en
anderen worden, met behulp en
goodwill van de gemeente
Begijnendijk uit de zone-
vreemdheid gehaald, zeg maar
uit de illegaliteit, men gaat één
en ander rechtzetten, maar een
zaak zoals Atomic hoort daar
niet bij, ook daar zijn er
blijkbaar in het verleden niet
vergunde wijzigingen aange-
bracht, maar hier wordt de
Begijnendijkse botte bijl gehan-
teerd, eerst qua aanleg riolering, nu
wat ruimtelijke ordening betreft.

Waterzuivering.
In juni 1999 werd Frans Van de
Velde, de zaakvoerder van wasserij
Atomic, veroordeeld tot twee
maanden met uitstel omdat de
lozingsnorm en enkele milieuregels
zouden overtreden zijn, de veroor-

deling was het gevolg van PV’s van
de milieu-inspectie, maar de Recht-
bank ging niet in op de vraag om

Atomic te sluiten, toch wilde de
milieu-inspectie Atomic sluiten en
maande de burgemeester van
Begijnendijk -Jozef Verhaegen-

daartoe aan.
Maar de zaakvoerder van Atomic
tekende verzet aan bij de Raad Van
State. Het werd , zoals men dat
zegt, een lange weg en een juridisch
kluwen.  Daar waar Frans Van de
Velde niet kon rekenen op de
goodwill van de gemeente Begijnen-
dijk, kreeg Frans die wel van zijn 38
personeelsleden, vandaag is het
waterzuiveringsprobleem van Atomic

Bron : Maaike Glastra

opgelost, maar nu gooit de gemeente
Begijnendijk het over een andere boeg;
de ruimtelijke ordening.

MBR is
Professioneel
en vrij uniek.
Atomic is de 38e wasserij op de
Belgische ranglijst, het stelt ook
evenveel personeelsleden van zes
verschillende nationaliteiten
tewerk, het beschikt nu ook over
een gesofistikeerde water-
zuivering, een MBR systeem dat
water zuivert wat tien keer
zuiverder is welke door de milieu-
vergunning is oplegd, maar in
Begijnendijk hebben ze dat zelfs
bij de MAR nog niet begrepen,
daar zei een lid tijdens de verga-
dering van 4 november ;”het staat
daar te dampen”, die dame kletst
uit haar nek en weet niet eens
waar het over gaat.  Zoals we
reeds eerder hebben gesteld,
Begijnendijk heeft schrik van
technologie, vooral de MGB wil het
“Simpel” houden, ze zijn immers
op die leest geschoeid.
Geïnteresseerden die willen weten
hoe het zuiveringsysteem van

Atomic en de Menbraan Bio Reactor
-van Kubota- werkt vinden op het
internet meer dan genoeg informatie,
maar of ze dat in Begijnendijk gaan

doen -of snappen- is weer
iets anders, reageren als een
kip zonder kop is veel
makkelijker.
De Universiteit van Delft
-Maaike Glastra- maakte
daarover al in 2001 een 132
bladzijden tellende geïllus-
treerde en interessante
thesis, wie ze wil inzien kan
contact opnemen met de
redactie van Morsum
Magnificat.

Riolering in
januari 2009 .
Alhoewel Aquafin al meer
dan vier jaar aan de gang is
met het dossier van de
riolering in de Pastorijstraat,
nu de piste

Werchtersesteenweg  III verlaten heeft
en de riolering van de Pastorijstraat nu
toch via het C.Vissenenaekenplein zal

De opstelling van de MBR-II, wij hadden het
geheel van de opstelling en de omgeving rond
de container liever wat meer verzorgd gezien.
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1. De zogenaamde
“Brownfields” worden
vergeten.

Brownfields zijn verwaarloosde en
onbenutte gronden die zodanig zijn
aangetast dat zij slechts gebruikt
kunnen worden na structurele maatre-
gelen zoals bijvoorbeeld bodem-
sanering.
2. De raden van bestuur zijn vaak
gepolitiseerd. Volgens VB mogen
intercommunales niet functioneren als
opvangplaats voor politic die een
schnabbeltje willen verdienen.

Energie.
Een substantiële verlaging van de
energietarieven dringt zich op om de
koopkracht van de gezinnen niet
verder aan te tasten en de concurren-
tiepositie van de ondernemingen te
verstevigen. Vlaanderen kan daartoe
stimuleren door het inkomensverlies
van de gemeenten, na de vrijmaking
van de energiemarkt, te compense-
ren.

Globalisering.
Het is volgens Johan Deckmyn van het
grootste belang dat er de nodige initia-
tieven worden genomen om Vlaanderen
als exportland ver de promoten door de
Vlaamse ondernemingen de nodige
stimuli te bezorgen.

05van
Concretisering.
Concreet wil het Vlaams Belang in
Oost-Vlaanderen:

1. Ondersteuning van alle initiatie-
ven die leiden tot een snelle realisa-
tie van een tweede zeesluis in
Terneuzen.
2. Een sterke ondersteuning van de
Waaslandhaven en snelle realisatie
van de Liefkenshoek spoorweg-

Johan Deckmyn - Karim Van Overmeire

tunnel.
3. Eigen Vlaamse fiscale hefbomen
die een specifieke ondersteuning

van KMO’s ten goede komen.
4. Structurele ontsluiting van
verschillende regio’s.
5. Europese middelen inzetten
voor de noodlijdende textiel- en
horecasector in Oost-Vlaanderen.
6. Doelgericht
tewerkstellingsbeleid met aandacht
voor de knelpuntberoepen.

Meer info : www.opdebres.be

Jacob Van Artevelde.
Na afloop van de persconferentie
werd iedereen uitgenodigd aan
boord te gaan van het stadsjacht
de Jacob Van Artevelde voor een
twee uur durende rondvaart door
de Gentse haven waar ook een
“walking dinner” werd georgani-
seerd. Aangezien Morsum
Magnificat de mening is toegedaan
geen objectief verslag te kunnen
maken na deelname aan dergelijke
ontspanningstochtjes en/of

etentjes vervolgden wij onze weg
om 13.00u naar een volgende
opdracht.

JVDS 

E
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Layout van een typische MBR Opstelling

Bron : GEO ENGINEERING nv

verlopen, is het hek voor Atomic met de
MBR, reeds van de dam gehaald.
De Vlaamse Milieu Maatschappij  beves-
tigde aan deze redactie ook het ter zake

doende dossier “Optimalisatie’” goedge-
keurd te hebben,  maar  Atomic  zal toch
geen gebruik maken om haar afvalwater

Op de bres voor Oost-Vlaanderen.

via dat kanaal te lozen zegt Frans
Van de Velde.   Nu wij zoveel jaren
op een rij, miserie gehad hebben,
veel geïnvesteerd hebben, ons

water méér dan  proper genoeg is
om in de Laak te lozen, gaat Atomic
zeker niet betalen om dat zeer

proper water in de riool te lozen,
ergo, daarvoor nog te betalen op de
koop toe.   Al die jaren heeft men
ons stokken in de wielen gestoken -
dat nu in feite nóg altijd doen nvdr-
en nu het niet meer nodig is, leggen
ze wél riolering. Nee, bedankt
Begijnendijk.

Atomic kreeg
felicitaties

van VLABOTEX

Frans Van De Velde mocht
van Maarten Van Severen
van de Federatie van de
Belgische Textielverzorging
voor de MBR water-
zuivering, die door Atomic
werd gerealiseerd, in een
e-mail van 7 november
2008 felicitaties ontvangen.
Maarten Van Severen is
Consultant / Bestuurslid
van  VLABOTEX
Brusselsesteenweg 478
B - 1731 Zellik

Erik Verbeeck
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Federale Politie
zoekt speld in hooiberg

Federaal Agentschap Nucleaire Controle floot
speurders terug, maar doet er nu beroep op !

Ternat, november 2008

Omdat het F.A.N.C. In
2004 nog altijd niet in
staat bleek te zijn
haar taak, de bevol-
king tegen de gevaren
van de ioniserende
stralingen / besmet-
tingen te beschermen,
schoot de Federale
Politie -DJB- te Ant-
werpen in gang.
Op 19 augustus 2004
ontdekten speurders
dat de slopersfirma D.
uit Ternat een radioac-
tieve opvanger met
drie Americium-241
bronnen op het dak
van een 17 verdiepin-
gen tellend flatge-
bouw had gesloopt
-foto-, de gevaarlijke Am-241
bronnen zouden, zonder de
actie, bij de schroot terecht
zijn gekomen. De Antwerpse
speurders legden de werf
stil, maar tezelfdertijd haal-
den ze zich de woede van het
lakse FANC op de hals.

Klagen bij Dewael.
De Antwerpse speurders hadden, in
tegenstelling tot het FANC, hun werk
gedaan maar het lakse Agentschap
dacht daar anders over, ze gingen
over de actie van de Antwerpse
speurders bij Minister Patrick Dewael
klagen, dat niet de DGJ, maar zij de
nucleaire specialisten zijn, de
Federale Politie werd door hun
Minister -en deze van het FANC-
teruggefloten.

Speld in hooiberg.
Ondertussen is het duidelijk dat er
veel van deze gevaarlijke en illegale
radioactieve opvangers bij het
slopen van gebouwen, verdwijnen.
Deze tuigen bevatten de meest
giftige radio-elementen, de zoge-
naamde Alfastralers.  Alle campag-
nes ten spijt, vlot de verwijdering
die het FANC moet bewerkstelligen
niet echt goed, daarom wordt sinds
kort de hulp ingeroepen van, jawel,
de Federale Politie !
Er worden tochten ondernomen met
een helikopter wat zoeken is naar
een speld in een hooiberg, het is
quasi onmogelijk om dergelijke
kleine voorwerpen, die op de koop
toe passen in de kleurschakeringen

van de ondergrond,
vanuit de hoogte te
ontdekken.

Pover
resultaat.
Op 7 juli 2008 stelde
Hagen Goyvaerts
-Vlaams Belang- een
vraag aan de Minister
van Binnenlandse
Zaken,  ziehier het
resultaat:
In twaalf vluchten van
telkens één uur
werden 37 toestellen
ontdekt.
Volgens de Minister
kosten de vluchten
circa 500• per uur.
Bovenop de toch al
dure verwijderings- en verwerkings-
kosten van de toestellen, moeten nu
ook nog de helikoptervluchten
betaald worden, als de  500• klopt,
dan betekent dat hier 200• per
toestel. Dat was allemaal niet nodig
geweest indien de overheid -DBIS of
het huidige FANC- haar job, onder
CVP Staatssecretaris Firmin Aerts,
had gedaan.

Overheid
de grote schuldige.
Dat de illegale radioactieve
opvangers er staan, is de schuld van
de overheid zelf, zij hebben de
illegale plaatsing door welbekende
firma’s, zoals kampioenen L’Aigrette
en Heleblitz, oogluikend toegelaten
maar daarmee is het verhaal nog
niet ten einde. De overheid heeft

zowel de firma L’Aigrette als Heleblitz nu
een vergunning verleend om de illegale
toestellen die ze eerder plaatsten, tegen
betaling opnieuw af  te breken, maar er
is nóg meer, L’Aigrette gaat opnieuw
verder met haar oplichtingpraktijken
door toestellen te verkopen die niet de
waarde hebben die eraan gegeven
worden.

De rol van
de overheid.
We kunnen aannemen dat er in België
15.000 illegale radioactieve opvangers
werden geplaatst, de kampioenen
waren onmiskenbaar de Van

Deze Helita A Pastilles werd
gesloopt en de Federale
Politie -DJB- belette erger.
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2007

Droogenbroecks uit Sint Pieters Leeuw,
Charles zaliger was pionier en John
volgde zijn vader op met de firma
L’Aigrette. Deze zette de verdeling van
ondermeer Preventor en  RADAC -een
product van het IRE- en de fabricage
van de gevaarlijke Combinator verder.
Tijdens het onderzoek van
CONTROLATOM in 1970 werd een

Combinator met drie Radium- 226
bronnen aangeboden, die testen waren
al negatief maar dat belette L’Aigrette
niet om toestellen op de markt te
brengen met 9 bronnen, allemaal
illegaal welteverstaan.

FANC Houdt malafide
bedrijven de hand
boven het hoofd.
Naar aanleiding van ons onderzoek en
informatie van de firma L’Aigrette zelf,
heeft deze firma minstens 9.000
radioactieve opvangers illegaal ge-
plaatst, maar ook de firma Heleblitz
heeft haar illegale duit in het zakje
gedaan.  Heleblitz was invoerder van de
Franse Helita tuigen, op een bepaald
moment heeft Heleblitz zelfs gedurende
vier jaar, voor Monumenten en Land-
schappen op een illegale manier
toestellen vervoerd. Het FANC zei dat
het slechts een pekelzonde betrof !  Dat
beide bedrijven duizenden radioactieve
toestellen op illegaal plaatsten, is het
FANC wijselijk vergeten, ambtenaren als
Luc Baeckelandt hebben immers óók
boter op hun hoofd, hij en zijn baas,
Jean-Paul Samain, hebben alle redenen
om niet in te grijpen, ze zouden immers
zelf nóg meer in opspraak komen.

Specialist
uitgeschakeld.
In 2003 begon het énige gespeciali-
seerde Vlaamse bedrijf uit Begijnen-
dijk, dat de onnuttige, maar gevaar-
lijke tuigen nooit plaatste, het
bestaan van radioactieve besmettin-
gen, die als gevolg van de illegale

toestellen op de daken achterblijven,
aan te kaarten, maar dat mocht niet.
Op het dak van een school in Merks-
plas werden geconcentreerde be-
smettingen gemeten die meer dan
vijfduizend maal hoger waren dan de
toegelaten waarden -0,04Bq/cm²-.
Pas toen Het Laatste Nieuws daarover
een artikel bracht werd de besmetting
op het dak van de school in Merks-
plas verwijderd. De verklaring van
Jan Michiels van het FANC aan HLN
raakt kant noch wal, wie kan iemand
verbieden om de gevaren van
radioactieve besmettingen openbaar
te maken, dat bewijst nog maar eens
dat het FANC serieus in de fout is.

Verwijderingen
verminderen.
Hoe geloofwaardig het FANC is toont
de uitspraak aan van Jan Michiels
-de adviseur van de wegens incompe-
tentie aan de kant gezette Directie-,
“we moeten er voor zorgen dat die
toestellen zo rap mogelijk weg zijn”
fantaseert de man in Het Laatste
Nieuws, maar in de praktijk is het
juist andersom.
Het bedrijf waarvan sprake in het
artikel hebben ze uiteraard ondertus-
sen uitgeschakeld, de zaakvoerder

bracht te veel aan het
licht en wat erger was,
hij liet zich niet intimi-
deren, uiteindelijk
hebben ze de krachten
gebundeld en de
spreekwoordelijke stok
gevonden om de hond
te slaan.
Dat heeft als resultaat
dat er thans nog maar
twee bedrijven over-
blijven, geen drie zoals
sommige mensen
denken, L’Aigrette en
GDK zijn immers één
bedrijf.  Het gevolg
daarvan is dat,  na de
faling van VEBO

Electroadvies bvba, de
frequentie van de
verwijderingen fors
gedaald is  -zie tabel-.

Erger is  dat er ook geen radioac-
tieve besmettingen meer worden
gemeten.  Uit ervaring, na bijna
vierhonderd verwijderingen -door
VEBO Electroadvies bvba uitge-
voerd-   is gebleken dat  in 3% van
de gevallen, na verwijdering van
het radioactief element, er ook nog
ernstige besmettingen overblijven,

er zijn dus in België minstens 3000
daken plaatselijk en hoofdzakelijk
met Radium 226 en in mindere
mate met  Americium 241 radioac-
tief besmet.  Het FANC wil dat
echter niet zien, aangezien het hier
om zeer gevaarlijke isotopen gaat,
de zogenaamde Alfastralers, Ra-
226 slechts op 1.602 jaar in kracht
halveert, Am-241 op 432 jaar,
kunnen personen binnen honder-
den jaren nóg besmet worden.

Parket.
Ondertussen blijven er nog honder-
den radioactieve opvangers op de
daken staan, ook op plaatsen
waarvoor het FANC al een PV
opstelde en de termijn waarop het
toestel diende verwijderd te
worden al voorbij is. Dat de Wet
niet voor iedereen gelijk is wist u
wellicht al, dat is niets nieuw.

10meer
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09van
Antwerpen,
Leuven
en de rest.

We kunnen ons wel indenken dat de
milieupolitie van Antwerpen -DGJ-
vierkant hun broek vaagt aan de nog
steeds aanwezige illegale radioac-
tieve opvangers in de koekestad, ze
werden immers in augustus 2004
door het Antwerps Parket terug-
gefloten.
Op de Grote Markt in Antwerpen,
waar dagelijks honderden toeristen
foto’s van Brabo schieten, fotografe-
ren ze ook meteen de Helita A
Pastilles die op het gebouw dat
eigendom is van de Stad Antwerpen,
nog opgesteld  staat. Toch is de Stad
hier in overtreding met de Wet van
28 februari 1963, vervangen door
die van 20 juli 2001.
Het is de taak van de burgemeester
om hinderende en niet vergunde
inrichtingen, die een probleem
vormen voor de volksgezondheid, te
sluiten -art. 79 van het KB van 20
juli 2001-, maar hier is het gebouw
waarop de illegale radioactieve

opvanger staat,
eigendom van de
Stad, de burgemees-
ter zou dus
verbaliseerd moeten
worden. Het blijkt dat
het FANC dat toestel
toch al weet staan, de
helikopter moet dus
hier niet meer inge-
schakeld worden.
Om aan te tonen hoe
gemakkelijk de
toestellen te
detecteren zijn,
publiceren we hier de
foto die wij vanaf de
Grote Markt te
Antwerpen hebben
genomen, tot voor
kort stond daar nog
een tweede -Ionix-,
maar die is ondertus-
sen toch verwijderd,
waarom  staat deze er
dan nog?

Op 20 juli 2004 waren er in
Leuven nog zeventien illegale
radioactieve opvangers te vinden.
Toen men deze van het Stads-
magazijn op een niet al te
propere manier dreigde te
verwijderen, werd er bij de
Politie van Leuven om
15:30u. klacht ingediend
tegen de burgemeester,
Louis Tobback
-PV 64.LC318915/2004-.
Er werd bij dat PV een lijst
gevoegd met locaties van
de nog aanwezige illegale
radioactieve opvangers in
Leuven waartegen de
burgemeester, niettegen-
staande de Wet en drie
rondschrijvens van het
FANC, nooit is opgetreden.
De burgemeester laat in
zijn Stad polluerende
radioactieve opvangers toe,
ze vormen een gevaar voor
de volksgezondheid, de
bronnen “lekken” bij manier
van spreken, maar zoals
blijkt heeft de Leuvense
Justitie niets ondernomen
om een einde te stellen aan
die toestand, deze op de
kerk van het Begijnhof
staat er nog altijd.

Zaakvoerder
wel aangepakt.
In de strijd om VEBO Electroadvies

bvba uit te schakelen, werd door het
FANC tegen de zaakvoerder klacht
ingediend, het bedrijf had een uitbrei-
ding van haar vergunning aange-
vraagd, maar het FANC wilde de

aanvraag zelfs niet  behande-
len, daarom waren er op een
bepaald moment te veel
toestellen opgeslagen.
De radioactieve elementen
waren echter correct verpakt
en in een daartoe vergunde
inrichting opgeslagen, er was
geen enkel gevaar voor het
milieu of de omgeving.
Toch werd de zaakvoerder
door de correctionele recht-
bank van Leuven veroordeeld
tot een voorwaardelijke straf.

Begijnhofkerk.
Op de toren van de
Begijnhofkerk staat er nog
steeds een illegale Helita A
Pastilles, dat  toestel is wél
schadelijk voor het milieu
maar het  Parket van Leuven
heeft tegen die aanwezigheid
nog steeds niets onderno-
men, het Parket van Leuven
hanteert dus de wet van twee
maten en gewichten, of heeft
het iets te maken met de
Clerus, of de Loge?

Erik Verbeeck

Erik Verbeeck Grote Markt in Antwerpen :
Illegale radioactieve opvanger.

Parket te Leuven : Verschil moet er zijn.
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01van Gevaarlijk.
Het is onvoorstelbaar
hoe nonchalant de

politici met het organiseren van werven
omgaan, meteen bij onze aankomst op
13 november stelden we vast dat de
veiligheid op diverse items op een zeer
flagrante wijze met de voeten werd
getreden, de werf was niet eens degelijk
afgebakend, er werd tussen het Federaal
en Vlaams Parlement  via de werf heen
en weer gelopen, uiteraard droeg
niemand een helm.  Op de koop toe
organiseerde het Vlaams Belang midden
van deze bouwwerf een persconferentie.
Toen we het personeel van de aannemer
Quinze en Milan attent maakten op
diverse onverantwoorde toestanden,
werd ons door een zogenaamde verant-
woordelijke, de toegang tot de werf
ontzegd, lef hebben ze wél.

Arbeidsinspectie
gewaarschuwd.
Even later daagde een Audi op die met
een onverantwoorde vaart tot tegen de
stoep reed en bruusk stopte.  Een van
de inzittenden was een jonge dame

Erik Verbeeck

Sigjoerd van de firma Quinze en
Milan. Toen ook dié zeer veel praat
had, was het hek van de dam, en
waarschuwden we Paul Tousseyn,
de baas van WASO    -Technische
Inspectie-.
Enkele uren later verscheen reeds
een Inspecteur ter plaatse die
meteen ingreep. De Technische
Inspectie diende evenzeer vast te
stellen dat de organisatie en de
veiligheid op de werf een grote
puinhoop was ondermeer omdat de
regels van de tijdelijke en mobiele
werkplaatsen, de werken op hoog-
ten en de regels op de persoonlijke
beveiligingmiddelen met de voeten
werden getreden.

Werf sluiten.
Na een eerste reeks onmiddellijk te
treffen maatregelen, dienden er
tegen de volgende dag -14 novem-
ber- nog een aantal maatregelen
genomen te worden, zoniet zou de
werf gesloten worden, dat wil
zeggen dat het politieke speeltje
van 400.000 Euro, zijnde het
kunstwerk, op 15 november niet

ingehuldigd zou kunnen worden.
De verantwoordelijke van de
veiligheid van de Vlaamse Overheid
zat even met de handen in het haar,
maar daar kon deze redactie niet
mee zitten, de werf had nooit op die
manier georganiseerd mogen
worden, de Vlaamse Overheid heeft
diverse wetten aan haar laars gelapt
en de politiek heeft weer een zeer
slecht voorbeeld gegeven.

Kersvers Vlaams Ombudsman : Paul Arteel
blijft VVGG staart roeren.
Op 2 september 2008 werd
onder matige belangstelling de
nieuwe  Vlaamse Ombudsman
“Oef”  in het zadel gezet.
“Oef” omdat dit toen de kreet
was die men bij de Vlaamse
Vereniging Geestelijke Gezond-
heid alom hoorde. De vereni-
ging, waar Paul Arteel jaren de
scepter zwaaide, was niet
ontevreden met het vertrek.

Reizen.
Op 2 september 2008 stelde deze
redactie aan Paul Arteel volgende
vraag :” Meneer Arteel, gaat u nu als
kersverse ombudsman een onderzoek
naar de middelen van de VVGG laten
uitvoeren?”, en “waarom zijn hier quasi
geen mensen van de VVGG
aanwezig?”.Op de eerste vraag kregen
we uiteraard geen reactie, nogal
wiedes, er moeten binnen de VVGG
nog wat zaakjes uitgeklaard worden,
ondermeer de reiskosten van de heer
Arteel zelf naar o.a. Parijs ....
Als reactie op de tweede vraag zei de
nieuwe Vlaamse Ombudsman : “ Ik
heb velen uitgenodigd, als ze er niet
zijn, moet ge dat aan hun gaan
vragen”, dat hebben we uiteraard
gedaan, maar er zijn zoveel antwoor-
den gekomen, dat we nog wel even
bezig zijn om één en ander na te
trekken, één “lijkje” viel ondertussen al
uit de kast.

Paul Arteel, gewezen advocaat, diende hier de luttele
tekst van de eedaflegging te spieken.

In de ban
van de
VVGG.
Paul Arteel weet
verdomd  goed
dat er binnen de
VVGG nog druk
gespeculeerd
wordt over de
voorbije periode,
dat hoofdstuk is
blijkbaar nog niet
afgesloten,
sommigen willen
die pagina
omdraaien, maar
anderen niet, er
is daarover e-mail verkeer geweest
tussen bepaalde personen waarin
zaken werden geschreven die Paul
Arteel aangaan.

Wel of niet inbreken
in VVGG server?
Paul Arteel is per 1 september 2008
bij de VVGG vertrokken, dus weg
van de dienst.  Het blijkt, volgens
twee betrouwbare bronnen, dat Paul
Arteel zich nadien met de login en
paswoord van RVN toegang tot de
VVGG server zou hebben toegeëi-
gend en e-mail verkeer van JL naar
zichzelf geforward zou hebben,
uiteraard gaat het sputteren.
Volgens bron “A” heeft Arteel de

regels van de privacy en het brief-
geheim geschonden. Er is daarover
in de Raad Van Bestuur overlegd en
aan Paul Arteel zou daarover een
brief worden gestuurd dat zoiets
niet kan.

Paul Arteel ontkent en zegt dat er
met de VVGG een overeenkomst
was dat hij na zijn vertrek nog een
aantal zaken verder zou kunnen
doen, Arteel laat ons ook weten dat
hij met zijn eigen login en password
in de computer van de VVGG kon
komen.

Wordt vervolgd.

Erik Verbeeck

De redactie van
Morsum Magnificat
wenst iederen een

welverdiende
Kerstvakantie en
een hopelijk beter

2009
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Niettegenstaande België
meer dan zeshonderd-
duizend diabetici telt, dit dus
een aandoening is die vele
Belgen aangaat, was er voor
het 11e Diabetessymposium
-behalve deze redactie- geen
persbelangstelling, nogal
wiedes, er waren dit keer
geen politici en dan ont-
breekt ook de klassieke pers.
Maar zelfs in de Diabetes-
vereniging vinden intriges
hun weg.  We hebben tijdens
deze activiteiten geruchten
opgevangen dat sommigen
het misschien juist goed

vonden dat er niet meer
persbelangstelling was,
sommige aanwezigen kun-
nen zich immers niet vereni-
gen met de impact van de
farmaindustrie die uiteraard
ook op deze sector haar
stempel drukt. In deze
bijdrage wil ik het niet
hoofdzakelijk daarover
hebben, wél over het feit dat
Nederland op het vlak van de
diabetesverzorging, maar
vooral op gebied van preven-
tie, een grote voorsprong
heeft op België.

Gevuld programma.
Net zoals het lustrum van de
Diabeteseducatoren van 20 juni,

-zie ook onze online
berichten en MM 155-
en de Artevelderun
van 16 oktober 2008
werd deze twee-
daagse georganiseerd
door drijvende kracht
en motor Marleen De
Pover -en haar
medewerkers-.
Lezers zullen mis-
schien opkijken dat
de auteur hier geen
kritiek heeft maar als
het goed is dan
durven wij dat ook te
schrijven.
Toch keken we met
argusogen naar de
aanwezigheid van
sponsors uit de
farmawereld, we
hebben aan Elly Lilly
zelfs vragen gesteld
aangaande de
Strattera geheimen,
waarop ze ons
uiteraard niet konden
antwoorden, we

werden met een kwinkslag naar
Nederland verwezen.
Dit Symposium, dat op 14 en 15
november heeft plaatsgevonden,
had een zeer gevuld, afwisselend en
druk programma met voor buiten-
staanders soms moeilijk te bevatten
onderwerpen, we proberen het in dit
artikel samen te vatten.  We gaan
het ganse programma hier niet
herhalen, op de website van
www.arteveldehs.be zal u zeker een
pak informatie vinden, we gaan er
van uit dat de meesten onder ons,
die een beetje belangstelling hebben
voor wat er omgaat, internet
hebben. Zo vindt u op de website
http://www.eatlas.idf.org zeer
interessante informatie.

h
tt

p
:/

/w
w

w
.e

at
la

s.
id

f.
o
rg

/m
ed

ia
/

Uiteraard moet u ook de website van de
Artevelde hogeschool raadplegen dat
doet u op www.diabetessymposium.be
ook daar zal u heel wat interessante
informatie vinden.

Een overzicht.
We geven hierbij toch even een opsom-
ming van de sprekers van 14 en 15
november en de onderwerpen :

14 november 2008.
09.00u. - Christophe De Block.
Prof. Dr. staflid Endocrinologie
diabetologie en metabole ziekten aan
het UZ Antwerpen, Postdoctoraal
navorser Universiteit Antwerpen.
Nieuwste inzichten in epidemiologie en
diagnosecriteria en behandelingsdoelen
bij DM type 2.

10.00u. Dr. Ann Verhaegen.
Endocrinoloog, voorzitter VDV ZNA
Campus Jan Palfijn Antwerpen.
Nieuwe richtlijnen en tips bij het gebruik
van de nieuwste medicatie en de
behandeling van DM type 2.

11  Diabetessymposiume

      Ahs legt de
   “Rode loper”
voor diabetici

Prof.Dr. Christophe De Block
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11:15u.
Inge De Backer.
Bachelor in de

vroedkunde, ontvangt de jaarlijkse prijs
van een commerciële firma voor de
Titel bachelorproef : “Zwangerschaps-
diabetes en de screening nader beke-
ken”.

11:25u.  Dr. Joost C. Keers.
Psycholoog en onderzoeker, gespeciali-
seerd in de psychologische aspecten
van diabetes Universitair Medisch
Centrum Groningen, Nederland.

In België hebben ze
hem nog niet gedaan.
Dr. Joost C. Keers heeft het in zijn
betoog, dat een uur in beslag neemt,
over enkele van de vele psychologische

aspecten van diabetes, dit in ‘t kort
samenvatten is quasi onbegonnen werk,
maar we doen een poging.
Een eerste informatie  betreft  het
bestaan van  een Nederlands-Vlaamse
PSAD -zie inzet-, u kan best die website
even consulteren.

Druk bezet man.
Spreker werkt in het Universitair
Ziekenhuis Groningen voor niet minder
dan drie afdelingen;
Endocrinologie waar hij vooral onder-
zoek doet naar diabetes, meer bepaald
hoe mensen daarmee omgaan.
Verder ook voor Lifelines, een groot
bevolkingsonderzoek dat wordt uitge-
voerd in Noord Nederland.
Ten derde voor de afdeling

Dr. Joost C. Keers

http://www.vumc.nl/afdelingen/DiabetesPsychology/317125

Nederlands / Vlaamse werkgroep PsychoSociale Aspecten van
Diabetes (PSAD)

gezondheidspsychologie waar hij
vooral onderwijs geeft aan studen-
ten geneeskunde.

De Marlboro man.
Een van de aspecten van diabetes is
het teweegbrengen van een
gedragsverandering bij de patiënten,
een voorbeeld daarvan is de afge-
beelde man op de pakjes sigaretten
van Marlboro die overleden is aan
longkanker.
Dat soort dingen wil men natuurlijk
voorkomen waarbij de vraag aan de
studenten geneeskunde wordt

gesteld, of het werkt wanneer
je zo'n man erop wijst dat hij
zou moeten stoppen met roken
om allerlei narigheden, zoals
kanker, te voorkomen.   Het
antwoord is steeds dat dat niet
helpt en dat daarvoor andere
dingen nodig zijn, maar
ondanks alles lukt het vaak
niet om mensen hun gedrag te
doen veranderen.

Risicotest.
Ook diabetici dienen hun
gedragspatroon aan te passen
aan hun ziekte.
Dr.  Keers zegt dat diabetici
aan zelfmanagement moeten
doen, dus zelfzorg. Bloed-
glucose dient in de gaten
gehouden, medicatie nemen,
ze moeten meer bewegen, op
hun dieet letten, al deze zaken
moeten mensen weten te
combineren en in te passen in
hun dagelijkse leven, wat
dikwijls een extra moeilijke

factor geeft. In Nederland lopen
momenteel twee campagnes, één
daarvan is de risicotest, de vraag of
dat ook in België loopt, dient de zaal
echter met "Nee" te beantwoorden.
Marleen De Pover maakt onmiddel-
lijk de opmerking "morgen kunt ge

uw risico laten bepalen, dat kan dan
via de website van de diabetes-
vereniging" en inderdaad, maak
even de link naar  http://
www.diabetes-vdv.be/risicotest.aspx
Test, door het beantwoorden van
een paar eenvoudige vragen, uw
risico op diabetes.
In Nederland vond men zo'n risico-
test erg aan te raden en daarom is
daarover dan ook campagne ge-
voerd.

Indringende beelden.
De tweede campagne was het tonen
van indringende beelden via posters,
televisie, bushokjes, etc., daarbij
werd dan de tekst geplaatst "Oor-
zaak Diabetes" waarbij mensen op

het feit werden gedrukt dat diabetes
een ernstige aandoening is. Het
aanwezige publiek vandaag  werd
gevraagd welke campagne voor hen
het meest aanslaat, de mening van
de zaal is verdeeld, maar volgens
Nederlandse studenten spreekt de
campagne met de indringende
beelden het meest aan.

Voeten belangrijk.
De ervaring van de onderzoeken via
Lifeline is dat de patiënt de profes-
sionele raad wel opvolgt maar
omdat anderzijds vaak blijkt dat de
patiënt tóch zelf bepaalt wat hij
gaat doen, en er daarbij ook hinder-
nissen kunnen bestaan, heeft men
de piste van strakke richtlijnen in
Nederland al verlaten.  De behandel-
aar geeft aan wat het beste is voor
de patiënt maar deze bepaalt zelf
wat het beste voor hem is.
Vragen aan patiënten hoe vaak ze
hun voeten in een periode van zeven
dagen hebben gecontroleerd, idem
dito voor hun schoenen op scherpe
randjes of voorwerpen, resulteerden
erin dat mensen 3,4 keer per week
hun voeten controleren en voor de
schoenen is dat slechts 1,7 keer per
week, dat is uiteraard teleurstellend
onvoldoende.

Empowerment.
Toch zijn er bij dergelijke onderzoe-
ken ook positieve vaststellingen;
mensen vinden gezondheid en
sociale relaties zowat de meest
belangrijke zaken in hun leven.
Verder heeft Dr. Keers nog andere
benaderingen besproken
-Empowerment- en andere aanbeve-
lingen, onder andere nog maar eens
de aanbeveling om te stoppen met
roken.  Bij empowerment helpt het
ook om aan de patiënt de vragen
wat die eigenlijk wil ondernemen en
de patiënt daarvoor dan ook verant-
woordelijkheid te laten nemen.

Dieet helpt niet.
Collega's dokters vragen hem wel
eens “hoe komt het toch dat mijn
patiënten niet doen wat ik van ze
vraag”, helaas is daar geen eendui-
dig antwoord op, sommige mensen
stellen dan; "Vertel mij niet om mijn
dieet te verbeteren, ik heb al zoveel
wortels gegeten en er gebeurt
helemaal niets", het is ook zo dat
diabeten vaak niets merken van wat
ze goed doen.  Diabetes gaat vooral
om het vermijden van negatieve
uitkomsten, vermijden dat men
complicaties krijgt, in de verre
toekomst een hartinfarct, of eerder
overlijdt, hypo's voorkomen, het
gaat allemaal om het voorkomen
van iets negatiefs, het gaat in feite

15meer
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1.  Na het Congres van Wenen werd
er een Grondwet voor het “Koning-
rijk der Nederlanden” opgesteld in
1815.

Artikel 164 van deze voor Nederland
en het latere België geldende
Grondwet bepaalde:
«Ieder ingezeten wordt gehand-
haafd bij het vreedzaam bezit en
genot zijner eigendommen. Nie-
mand kan van eenig gedeelte
derzelven worden ontzet, dan ten
algemeenen nutte, in de gevallen en
op de wijze bij de wet te bepalen,
en tegen behoorlijke schadeloosstel-
ling. »     Het lijkt overduidelijk dat
het Nationaal Congres in 1830-1831
zich heeft willen keren tegen deze
“Hollandse” regeling en uitdrukkelijk
gekozen heeft voor de Franse
regeling van 1789…
2.  De eerste Nederlandse Grondwet
na de Belgische revolutie was de
Grondwet voor het Koningrijk der
Nederlanden van 1848.

Artikel 147 van deze Grondwet
bepaalde:
«Niemand kan van zijn eigendom
worden ontzet, dan ten algemeenen
nutte en tegen voorafgaande
schadeloosstelling.
De wet verklaart vooraf dat het
algemeen nut de onteigening
vordert.
Eene algemeene wet regelt de
uitzondering op het vereischte van
zoodanige verklaring ten behoeve
van vestingbouw en den aanleg, het
herstel of onderhoud van dijken, bij
besmetting en andere dringende
omstandigheden.
De bovengenoemde vereischten van
voorafgaande verklaring door eene
wet, en van voorafgaande schade-
loosstelling kunnen niet worden
ingeroepen, wanneer oorlog, brand
of watersnood eene onverwijlde
inbezitneming vorderen. Het regt
van den onteigende op schadeloos-
stelling wordt hierdoor echter niet
verkort.»
3.  De grondwet van 1848 werd
vervangen door een nieuwe Grond-
wet voor het Koningrijk der Neder-
landen van 1887.

Artikel 151 van deze Grondwet
bepaalde:
«Niemand kan van zijn eigendom

worden ontzet dan na voorafgaande
verklaring bij de wet dat het alge-
meen nut de onteigening vordert en
tegen vooraf genoten of vooraf
verzekerde schadeloosstelling, een
en ander volgens de voorschriften
van eene algemeene wet.
Deze algemeene wet bepaalt ook de
gevallen in welke de voorafgaande
verklaring bij de wet niet wordt
vereisicht.
1  http://home.planet.nl/
~VERA0000/grdw1815.html
2  http://home.planet.nl/
~VERA0000/grdw1848.html

Het vereischte, dat de verschuldigde
schadeloosstelling vooraf betaald of
verzekerd zij, geldt niet, wanneer
oorlog, oorlogsgevaar, oproer, brand
of watersnood eene onverwijlde
inbezitneming vordert.»
Over de afschaffing van de vereiste
van de voorafgaande betaling van
de onteigende door de nieuwe
grondwetsbepaling schreef een
commentator:  “Voorafgaande
betaling wordt nu niet meer
vereischt, mits de betaling vooraf
verzekerd zij; door deze bepaling is
den inhaligen eigenaar een
afpersingsmiddel ontvallen.” (A.F.
[Jhr. Mr.], DE SAVORNIN  LOHMAN,
Onze constitutie, Kenik & Zoon, Over
den Dom te Utrecht, 1907, p. 35).
4.  De huidige Grondwet voor het
Koninkrijk der Nederlanden dateert
van 1983. In deze grondwet worden
de grondrechten van de Nederlan-
ders vooraan omschreven.
Artikel 14 van de huidige Neder-
landse Grondwet bepaalt:

1.Onteigening kan alleen geschieden
in het algemeen belang en tegen
vooraf verzekerde schadeloosstel-
ling, een en ander naar bij of
krachtens de wet te stellen voor-
schriften.

2.De schadeloosstelling behoeft niet
vooraf verzekerd te zijn, wanneer in
geval van nood onverwijld onteige-
ning geboden is.

3.In de gevallen bij of krachtens de
wet bepaald bestaat recht op
schadeloosstelling of tegemoetko-
ming in de schade, indien in het
algemeen belang eigendom door het
bevoegd gezag wordt vernietigd of

onbruikbaar gemaakt
of de uitoefening van
het eigendomsrecht
wordt beperkt.

5.   Het Nederlandse
recht toont aan wat
DE OVERHEID in een
echte rechtsstaat

doet wanneer zij de grondwettelijke
rechten van haar burgers wil beknotten:
zij WIJZIGT DE GRONDWET. In Neder-
land leest men in artikel 54t, lid 3, van
de Onteigeningswet (wet van 28 augus-
tus 1851, regelende de onteigening ten
algemeenen nutte): «Voor zover de
rechtbank bij het vonnis, bedoeld in het
vorige lid, van oordeel mocht zijn, dat
iemand ten gevolge van de betaling van
voorschotten, meer heeft ontvangen
dan hem als schadeloosstelling toekomt,
zal zij de betrokkene veroordelen tot
terugbetaling van het te veel ontvangen
bedrag aan de onteigenende partij.»
(zie ook J.E.F.M. DEN DRIJVER-VAN
RIJCKEVORSEL en A.W. VAN ENGEN,
Onteigening, Kluwer, Deventer, 2003, p.
68)

6.  In België is het een en al hypocrisie
dat de klok slaat. Net zoals in Nederland
ervaart de overheid de nadelen van de
grondwettelijke regel betreffende
onteigeningen (bevat niet ieder grond-
recht een voor de overheid storende
regel, die haar actiemogelijkheden
beperkt?). De Belgische overheid was
echter 175 jaar gewoon te opereren is
een juridisch kader waarin men het
nodig vond te spreken over het “on-
weerlegbaar vermoeden van de
grondwettelijkheid van de wet in de
formele zin”. Juristen gebruikten deze
uitdrukking zonder enig schaamrood op
de wangen, als afgerichte technocraten
die het vormen van een zelfstandig
oordeel helemaal hadden opgegeven
zodra het Hof van Cassatie had gespro-
ken. Deze overmoed bracht de wetge-
vers van o.a. de besluitwet van 1947 en
de wet van 26 juli 1962 er warempel toe
de hoogmoed ten top te drijven: hij
belastte de vrederechter met het
vaststellen van een “VOORLOPIGE”
onteigeningsvergoeding.
http://home.planet.nl/~VERA0000/
grdw1887.html

7. In een volgende bijdrage zullen wij
een blik werpen op het Luxemburgse
recht, waarin het beginsel van de
voorafgaandelijkheid van de
onteigeningsvergoeding grondwettelijk
verankerd is, net zoals in België. Het
Luxemburgse Grondwettelijk Hof heeft
reeds drie keer de stelling gehuldigd dat
de onteigende definitief moet vergoed
zijn voor hij uit zijn eigendom kan
worden ontzet.

Luc Lamine

Comité artikel 16
p.a. Lazarusstraat 7
2840   Rumst
alfomar@telenet.be

De voorafgaandelijkheid van de
schadeloosstelling van de
onteigende in het Nederlandse recht

OOOOOnteigeningennteigeningennteigeningennteigeningennteigeningen
    Deel VI    Deel VI    Deel VI    Deel VI    Deel VI
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erg weinig
over het
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van positieve resultaten.
Het werkt doorgaans beter
om patiënten te stimuleren
tot het bekomen van positieve zaken
dan tot het vermijden van iets
negatiefs, diabetes vraagt het tegen-
overgestelde.
Hier wordt nog eens verwezen naar
empowerment, dat je kan opsplitsen in
twee dingen; Je kan kijken naar de
algemene psychologische aspecten die
bij iedere diabeet spelen en invloed
hebben op hun zelfzorg en zelfmana-
gement, maar je kunt ook kijken naar
hun psychopathologie in relatie tot
diabetes, er is ook veel onderzoek naar
depressie en diabetes.

Diabetes, Stress
en Burn Out.
Een eerste item is de draagkracht.
Hoeveel stress kan je hanteren,
met welke situaties kun je omgaan,
daarbij de chronische stress.
Draagkracht en draaglast moeten
daarbij overeenstemmen.
Wat er van je gevraagd wordt en
wat je aankunt moet met mekaar
in evenwicht zijn, bij diabetes-
patiënten wordt dit continu belast
door de chronische aandoening, er
is dus al een bepaalde vorm van
stress, daarom blijft er minder
over om andere zaken aan te
kunnen en daarom zullen personen
met diabetes sneller stress ervaren
dan anderen. Wanneer men dat
doortrekt kan er een soort diabetes
"Burn Out" optreden waarbij een
gevoel van machteloosheid ont-
staat, een gevoel dat bij diabetes
het leven overheerst, energie doet
verliezen om nooit te zullen
bereiken wat men zou moeten
bereiken, waarbij op een gegeven
moment de neiging wordt bereikt
om het bijltje er bij neer te leggen.
Een Burn Out gaat vaak samen
met een slechte regulatie en een
slechte zelfzorg, te hoge HbA1c,
zelfs mensen die niet depressief
zijn klagen dat diabetes te veel van
hen vraagt.

Percepties.
Tegen het einde van het spreekuur
projecteert Dr. Keers nog enkele dia’s
die in verband staan met de ziekte-
percepties, daarbij komt ook weer de
onvoldoende voetzorg met schrijnende
voorbeelden aan bod, ook over relaties
waarbij twee groepen naar voren
komen, deze met overbescherming en
de andere met onderbeschermende
partners, partners kunnen het effect
van een interventie ondermijnen.

Depressie, interventies.
Daar rond loopt momenteel veel
onderzoek zegt Dr. Keers, de ver-
hoogde kans op depressies bij diabetes
geeft ook meer kans tot diabetes

verwikkelingen, maar het is ook
mogelijk dat het andersom gaat.
Alhoewel dat vaak niet erkend is, is
meer dan 10% van de diabeten
klinisch depressief, het is dan ook
belangrijk dat de zelfzorg goed
wordt toegepast.
Wanneer we de literatuur bekijken
over diabetes interventies zijn dat er
heel veel, maar daarbij worden een
beetje appels per peren vergeleken.
Onlangs is er in Nederland van het
NIVM -Nederlands Instituut Volksge-
zondheid Milieu-, daarover een
rapport verschenen, er bestaat heel
veel en iedereen doet het weer iets
anders. Spreker maakt onderscheidt

in vier soorten die we hier omwille
van plaatsgebrek niet kunnen
brengen, maar google even op de
naam van Dr.  Joost C. Keers en u
zal voldoende vinden.

12:10u.
Anneleen Cabie  -  Bachelor in de
verpleegkunde - sociale verpleeg-
kunde  Titel  “In hoever voedsel-
educatie bij diabetici aangepast aan
de doelgroep van armen”.
De laureate mocht een prijs in
ontvangst nemen van een commer-
ciële firma.  Tijdens de lunchpauze
wilde deze redactie weten hoe
diepgaand het onderzoek naar de
problemen bij “minder gegoeden”
werd gevoerd, ook de problemen

11   Diabetessymposiume
www.diabetessymposium.be

Deze “Sunforce”
zal niet voor  een
normaal huishou-
delijk gebruik
zijn,  deze
draagbare lamp
genereert niet
minder dan 40
miljoen candela
aan licht, dat is
ongeveer
300.000 keer
meer dan wat
een 100-watt
gloeilamp geeft.
Als je ‘s nachts
beelden wil
schieten, kan het
heel nuttig zijn.
Zorg voor een
stopcontact of je
bent beperkt tot

de maximale autonomie van de batterij en dat is maar veertig minuten.
Meer informatie op onderstaande link.

http://www.northerntool.com/webapp/wcs/stores/servlet/ProductDisplay?
storeId=6970&productId=200361824&R=200361824

Schijnwerper van 40 mio Candela.

Ahs legt de “Rode loper” voor diabetici

van de kosten van de zelfcontrole,
de tussenkomst in de kosten van de
dure strips, etc.
Anneleen stelde dat ze op de hoogte
is van dergelijke problemen maar
dat, wegens tijdgebrek, niet bij haar
onderzoek kon betrekken, er zijn
veel problemen voor diabetici die
onvoldoende inkomen hebben, dat
teststrips niet kosteloos worden
afgeleverd zou eventueel via
politieke weg dienen opgelost, zei de
studente ook nog.
Deze redactie is van oordeel dat de
Diabetesvereniging op dat vlak
inspanningen zou moeten doen, de
korting van 30% die leden nu

genieten voor aankoop van de strips
via de VDV is onvoldoende, één
doosje van vijftig strips kost dan
nog altijd 32 Euro en dat is voor
iemand met een laag inkomen te
veel, zonder nog te spreken van de
personen die op één of andere
manier niet in orde zijn met het
ziekenfonds en overal de volle pot
moeten betalen en die zijn er meer
dan we denken.   Dat Anneleen
Cabie dit heikel punt links liet liggen
is nogal wiedes, ze diende zich te
veel op het politieke gladde ijs te
begeven en het zou geen succes
verhaal geworden zijn.
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Standpunt
diabetesvereniging.
Deze redactie belde in verband met
de tussenkomst in de kosten voor
zelfonderzoek en lidmaatschap  met
de heer Stijn Deceukelier, directeur
van de Vlaamse Diabetes Vereniging
VDV vzw.
In feite is het lidmaatschap voor
mensen met een klein inkomen
standaard gratis, de betrokkene
moet dan eigenlijk op erewoord een
aanvraag indienen, het gaat dus een
beetje in vertrouwen, op die manier
verlagen we de drempel.  Diabetici
komen alleen al met hun aandoening
niet graag naar buiten en als ze dan
ook nog eens moeten uitleggen
weinig inkomen te hebben, ligt dat
nog eens extra moeilijk.
We maken daarover eigenlijk geen
grootschalige publiciteit omdat we
dan misschien een administratie op
poten moeten zetten, waarbij de
drempel dan misschien weer te hoog
zou worden, bovendien gaat dat ook
gepaard met kosten en de sector
kan al op weinig toelage rekenen,
we willen dat elke cent die we
ontvangen, ook ten goede komt van
de diabetici.
Een aantal OCMW's plaatsen op de
aanvraag  voor gratis lidmaatschap
een stempel en dat is voor ons dan
een extra welgekomen bevestiging,
zegt de directeur.

14 November
in de namiddag.
Tijdens de namiddag was er onder
het motto “Meet the expert” keuze
uit verschillende activiteiten waarbij
ook verschillende commerciële
firma’s, die toestellen verkopen,
werden ingeschakeld.
Om 14.00u was er een sessie
“Casus patiënt DM type 2 en het
rationeel gebruik van
glycemieverlagende middelen en
zelfcontrole”, gebracht door Dr.
Frank Nobels endocrinoloog in O.L.V.
Ziekenhuis te Aalst.
Er werden ook sessies gegeven rond
voeding, leefstijlinterventies bij
allochtone patiënten, diabetes-
revalidatie, casus rond patiënt met
chronisch neuropatisch ulcus en de
nieuwe inzichten en aanpak daar-
rond.
Verder nog sessies met volgende
sprekers :
- Dr. Peter Coremans endocrinoloog,
AZ Nikolaas te Sint Niklaas.
- Els Boeynaems  en Inne
Wijckmans diëtisten ZNA Campus
Jan Palfijn te Antwerpen.

15van

Voor diabetici bestaat er ook snoep zonder toegevoegde suikers.

Diabetes beurs.
Aangezien de diabetessector,
dus ook de organisatoren van
dit symposium, in tegenstel-
ling  tot vele andere instellin-
gen met politieke ondersteu-
ning, het met beperkte
financiële middelen moeten
doen moeten er commerciële
activiteiten worden aangetrok-
ken.   Diverse sprekers van
producenten van apparatuur
en farmasector verleenden
hun medewerking aan het
symposium.
Het is daarom logisch dat er
ook  een diabetesbeurs werd
georganiseerd waaraan een
25- tal standhouders deelna-
men.
Daarbuiten hadden ook de
Onafhankelijke ziekenfondsen
Bond Moyson en de Christe-
lijke Mutualiteiten Midden

Vlaandereneen stand. In totaal
telden we 32 standen. Dat
diabeten ook wel eens mogen
snoepen kon op de beurs aan de
praktijk worden getoetst, de
pralines -foto- koekjes  en
ijscrème -IJsboerke- waren
aanwezig, overal kon geproefd
worden.
Aan de aanwezigen van de firma
Elli Lilly stelden we vragen over
de Strattera geheimen en de
heisa daarrond in Nederland,
maar er werd geen commentaar
geleverd, de farmaindustrie ligt
op diverse plaatsen onder vuur.
Vooral de Nederlandse Nely Smit
-Europees Commissaris-  komt de
laatste tijd systematisch met
kritiek in het nieuws, het is ook in
Nederland dat men probeert om
de Strattera geheimen te ontrafe-
len, maar zover is het blijkbaar
nog niet.

EVER.

- Dr. Joost C. Keers over diabetes-
revalidatie “Van probleem naar
doen”.
- Dr. Kristine Van Acker
endocrinoloog, Sint Jozef Ziekenhuis
te Bornem.
Tenslotte om 16.15u de rebelse
sportfiguur Patrick De Cridts,
mountainbiker en diabeet.
De dag werd om 16:30 afgesloten
met een hapje en een drankje.

15 November.
Om negen uur opende Marleen De
Pover en  Dr. Luc Feyen de tweede
dag van het  Symposium.
Een verslag van alle onderwerpen en
spreekbeurten brengen, zelfs met
ingekorte versies, zou een boekwerk
worden dus daarom moeten we ons
beperken tot  een sfeerbeeld en het
wat verder uitdiepen van één
spreekbeurt, deze van Frank Dr.
Nobels, endocrinoloog van het O.L.V.
Ziekenhuis te Aalst die blijkbaar
nogal wat energie in de nieuwe
diabeteswijzer heeft gestopt.

17meer
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16van De diabetes-
wijzer.
Dr. Frank Nobels van

het Onze Lieve Vrouw Ziekenhuis is
blijkbaar iemand die in
Vlaanderen enorm aan
de kar van de diabetes-
zorg trekt, daarom
besteden we hier ook
wat meer aandacht aan
zijn uiteenzetting van 15
november 2008 om
10.00u.
Er is in het kader van
diabeteszorg diabetes
type 2 te Aalst aandacht
geschonken aan twee
soorten “Diabetes-
wijzers", één voor
patiënten en één voor
zorgverleners.

The key target.
Diabetes is niet alleen
buiten Europa maar ook
bij ons, erg aan het
toenemen, hier  wegens
de "ouder wordende
bevolking" waardoor de bevolkingspi-
ramide hier veel hoger is dan in de
USA. Onze wachtzalen worden over-
stroomd met diabetespatiënten, maar
we zijn niet alleen bezorgd over de
kwaliteit, maar ook over het vele werk
dat ermee gepaard gaat dat we niet
allemaal aankunnen, het  moet dus op
een betere manier gestructureerd
worden.
Om de problemen rond de suikerspiegel
het hoofd te bieden moet er regelmatig
aan de medicatie worden gesleuteld, er
is ook een driemaandelijkse controle
van het HbA1c nodig.

De nieuwe aanpak die we willen hante-
ren is misschien gemakkelijker gewor-
den voor de patiënt, maar niet voor de
zorgverleners.   Er is een waaier  van
medicijnen en het is voor zorgverleners
moeilijk om door het bos de bomen te
zien, wat dient voor wat en hoe moeten
we dat juist inschakelen, het is  alle-
maal niet meer zo evident, zegt Dr.
Nobels.
Alleen het suikergehalte behandelen
komt overeen met het instampen van
een open deur, maar de UKPDS -United
Kingdom Prospective Diabetes Study-
toonde aan dat wiens HbA1c goed zit,
zowel micro als macrovasculaire
complicaties ziet verminderen. Onze
belangrijkste taak zal erin bestaan de
glycemiën goed te zetten, daarbij moet
de patiënt zijn aandacht worden
gevestigd op de voeding en de bewe-
ging en dat zijn op zichzelf al moeilijke
oefeningen.
Diabetici moeten, in het kader van
microvasculaire en andere mogelijke
problemen, op een aantal zaken letten,
er moet ook een streven zijn naar een
correcte Glycemie, er moet aan pri-
maire cardiovasculaire preventie gedaan
worden en daarom moeten we streven
naar een goed cholesterolgehalte

-<100-, een HbA1c kleiner dan 7 en
een bloeddruk van 130/80, dat en
nog andere zaken zijn ook allemaal
gebleken uit de UKPDS studie.

Als een vliegtuig.
Dr. Nobels verwijst in zijn uiteenzet-
ting ook naar de Steno-2-Study
-http://content.nejm.org/cgi/
content/short/358/6/580- en
vergelijkt de diabetespatiënt met
een ingewikkeld object zoals een
vliegtuig, waarbij alle parameters in
het  oog dienen gehouden te
worden,  als de piloot met het
vliegtuig dreigt te crashen springen
de zorgverleners even in en achter
de cockpit, zetten alles goed en
vliegt dat vliegtuig weer, dat is de
manier van zorgen toedienen zoals
ze al de jaren is opgevat.
Met voorgaand voorbeeld wil Dr.
Nobels aangeven dat alles eigenlijk
efficiënt wordt opgelost wanneer het
over acute zorg gaat, maar als het
over chronische zorg gaat,  waarbij
men alle paramaters in het oog
moet houden, waarvoor niet alleen
piloot en co-piloot maar ook andere
medewerkers, niet alleen in de
cockpit, maar ook de rest van  de
crew moeten samenwerken, ook
deze in het vliegtuig die één en
ander kunnen organiseren, zelfs ook
de onderhoudsploegen op de grond,
dient nog een en ander verbeterd te
worden. Wegens de betrokkenheid
van meerdere personen wordt het
dan veel moeilijker, daarvoor is er
teamwerk nodig met afspraken en
protocollen en dat soort zorg is in
België nog altijd niet goed gestruc-
tureerd.

Nederland beter.
Niettegenstaande Dr. Nobels zegt
dat men in Nederland ook nog aan
die weg aan het timmeren is,
hebben wij tijdens dit Symposium
niet alleen uit de spreekbeurt van
Dr. Joost C Keers maar ook middels

andere informatiebronnen kunnen
vaststellen dat men in Nederland op
gebied van zorgverstrekking en
research,  toch verder geëvolueerd
is dan in België, het zal voor Dr.

Frank Nobels moeilijk
liggen om dat met
nadruk toe te geven.
Een ander groot verschil
is de relatie tussen
patiënt en Arts in
Nederland en België wat
zeker een rol zal spelen,
in Nederland kan de
patiënt zijn dokter niet
kiezen, in België lopen
patiënten waar ze willen.

Van acuut naar
chronisch pa-
troon.
Dr. Nobels geeft als
reden dat de medische
wereld aangaande
diabeten, het geweer
van schouder veran-
derde omdat na de
oorlogen in gans Europa

de zorgverstrekking op de leest van
de acute zorgverstrekking is ge-
schoeid. Het pas nu is, doordat de
geneeskunde met chronische
aandoeningen overspoeld wordt, dat
men ook de aanpak wil bijsturen, de
vraag is daarbij; hoe kunnen we
acute zorgverstrekking ombuigen
naar chronische? Ook de gezond-
heidszorg voor diabetici heeft men
door een acute bril bekeken.

Type DM-2
kan veel beter.
De behandeling, opvolging en
kwaliteitscontrole van patiënten met
insuline injecties lijkt goed te lopen,
de ondersteuning naar de lagere,
maar meer voorkomende categorie
-DM2-  is heel wat minder goed, er
is educatie mogelijk door referentie-
verpleegkundigen, dit voor mensen
die in de eerste lijn zitten met orale
behandeling en maximum één
injectie per dag, maar dit zijn losse
maatregelen, dus niet ingebed in
protocollen of in een team wat leidt
tot inefficiënte zorg.
Voor de mensen met orale diabetica
of dieet kunnen we ons thans qua
informatie enkel baseren op de
diabetespas, dat is allemaal heel
miniem en in feite gebaseerd op
losse bouwstenen, maar daarmee
kunnen we geen huis zetten.

Diabetesproject Aalst.
Met het diabetesproject Aalst heeft
men onderzocht hoe er meer zorg
kan worden besteed aan mensen
met diabetes type 2 die nog op orale
diabetes behandeling staan en nog
op insuline moeten/zullen komen.

Dr. Frank Nobels.
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Daartoe gaat men
protocollen opstel-
len, opleidingen
geven en trachten

kostenefficiënt te werken. Momenteel
is de zorg vaak overlappend terwijl er
toch nog veel gaten zijn.  Bepaalde
delen van de zorg worden nauwelijks
geleverd dus daar moeten
samenwerkingsafspraken komen.
Er werden intradisciplinaire werk-
groepen opgericht die hun hoofd
hebben gebogen over vragen als ;
- hoe kan de zorgverlening verbeterd
worden.
- waar zitten de gaten.
- hoe kunnen die vermeden worden
enz.
Hieruit ontstond een interdisciplinaire
werkgroep die uiteindelijk een
zorgprotocol voor de regio heeft
ontwikkeld waarin vooral taak-
afspraken zitten, afspraken hoe er
wordt gecommuniceerd, welke
bijscholingen er nodig zijn voor de
zorgverleners enz.   Bedoeling is
gedurende de loop van het  project,
waar nodig, bij te sturen om zo te
komen tot een efficiënte en adequate
zorgverlening.
Het project kreeg tot nu toe
overheidssteun maar spijtig genoeg
is deze, na drie jaar, opgedroogd dus
tracht men nu met eigen middelen
het project verder te financieren.
Met project Aalst heeft men getracht
een generisch model op te zetten dat
later ook voor andere chronische
ziekten kan gebruikt worden.

De krachtlijnen
van het project Aalst.
Met het project  Aalst  is o.m.
volgende gedaan ;
-  Educatoren voorzien.
-  Afspraken gemaakt over taakver-
deling.
- manier van  samenwerken.
- de behandelingsprotocollen voor
moeilijke stappen zoals het overscha-
kelen van orale medicatie naar
injecties.
- organiseren van individuele en
groepseducatie.
Ondertussen werkt 70% van de
huisartsen in de regio Aalst mee met
het Diabetesproject en verwijzen hun
patiënten door naar het O.L.V.
Ziekenhuis.
Dr. Nobels is van mening dat het
project voor een groot gedeelte goed
geslaagd is maar dat er zeker nog
verbeteringen kunnen worden
aangebracht.

De diabeteswijzer.
Volgende item dat  Dr. Nobels
aanhaalt is de moeilijkheidsgraad van
de behandeling van chronische
ziekten als diabetes, zowel voor de
zorgverleners als voor de patiënt,
men heeft dan ook gedacht dat het
nodig was daar meer aandacht aan te
besteden.
Na de invoering van de diabetespas

17van

is men tot de conclusie gekomen dat
deze wat té ambitieus was van opzet
omdat men te veel dingen tegelijk
had geprobeerd. Uiteindelijk is men
tot de slotsom gekomen dat deze
niet goed functioneerde en opteerde
men voor de diabeteswijzer. Met de
diabeteswijzer is het de bedoeling
een instrument te creëren dat vooral
bedoeld voor de patiënt die dan bijv.
weet hoe frequent  wat moet
gecontroleerd worden en naar welke
doelen de  behandeling moet gericht
worden.
De diabeteswijzer is dus, in tegen-
stelling tot de diabetespas, veel
gebruiksvriendelijker voor de patiënt
omdat deze in bijna in één oogop-
slag kan zien of hij met zijn inspan-
ningen, zoals dieet, beweging,
minderen van roken de goede kant
op gaat.

Regio Aalst :
Algehele tevredenheid.
Vooral de educatoren uit de regio
Aalst zijn enthousiast over de
diabeteswijzer en ook de verschil-
lende firma's die instaan voor de
zelfcontrolemiddelen zijn reeds bezig
met deze diabeteswijzer over heel
Vlaanderen te verspreiden.
Er werd ook een diabeteswijzer voor
de zorgverlener, en dan vooral voor
de huisarts, ontwikkeld waarop
ondermeer vroegtijdig opsporen van
complicaties, mogelijke behandelin-
gen, glycemie aanpak, vasculair
risico, medicatie enz.
Er wordt dus duidelijk getimmerd
aan de weg van de chronische zorg
maar er is nog veel werk aan de
winkel als men tot het niveau van

Tijdens de ministerraad van 28
november werd de wet betref-
fende de zorgtrajecten voor twee
chronisch zieke patiëntengroepen
goedgekeurd. -Diabetes en
nierinsufficiëntie- Een zorgtraject
is een geschreven contract van
vier jaar -verlengbaar- tussen de
patiënt, zijn huisarts en zijn
gespecialiseerde geneesheer en
brengt voor de patiënt volgende
voordelen mee :
De patiënt zal beter worden
opgevolgd en efficiënter behan-
deld dankzij een volledige
coördinatie.
De patiënt zal een volledige
terugbetaling genieten van de
raadplegingen, hij zal de per-
soonlijke bijdrage niet moeten
betalen voor alle consultaties die
binnen het zorgtraject vallen.

Zorgtraject diabetes.
Doelgroep is diabetespatiënten die
een orale insulinebehandeling
krijgen en minstens twee insuline
injecties per dag. Er wordt een
wordt een overeenkomst gesloten
tussen de diabetespatiënt, de
huisarts en de endocrinoloog. Het
voorziet minstens 1 raadpleging bij
de endocrinoloog en bevat de
verschillende etappes die nodig zijn
voor een optimale opvolging en
behandeling van de diabetes
patiënt -huisarts, endocrinoloog,
diëtist, podoloog, oogarts enz.- De
huisarts zal deze tussenkomsten
coördineren. Wat vooral belangrijk
is voor de patiënt zijn volgende
voordelen :
De raadplegingen zijn kosteloos
voor de patiënt.
De teststrookjes waarmee glycemie
wordt gemeten zullen ook gratis
ter beschikking worden gesteld van
de patiënt. Meer info op onder-
staande link.

JVDS

http://www.diabetes-vdv.be/prikbord/252 artsgratisvoordiabeticiennierpatienten.aspx

Goed nieuws voor
chronisch zieken.

onze noorderburen wil komen.
Met deze slotzin geeft Dr. Frank Nobels
wel degelijk toe dat de medische
wereld in Nederland toch verder staat
dan in België, zou dat iets te maken
kunnen hebben met de -politieke-
stempel die wijlen Joop Den Uil gedu-
rende jaren op Nederland  kon druk-
ken?

Projectleider Marleen De Pover
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Erik Verbeeck

Na de spreekbeurt van Dr. Frank Nobels
volgde een bezoek aan de diabetes-
beurs. In de namiddag werden talrijke
andere sessies in diverse lokalen
gehouden, we gaan ze hier niet overne-
men, u vindt ze zeker nog op de
website www.diabetessymposium.be
Indien u belangstelling heeft voor meer

details neem dan contact op met
Marleen De Pover -inzet-, deze vriende-
lijke diabeteseducator en drijvende
kracht achter deze -en andere- activitei-
ten zal u zeker graag informeren.

Marleen De Pover

Projecteleider diabeteszorg
Bachelor in der verpleegkunde

Arteveldehogeschool - Campus Brusselsepoort
Brusselsespoortstraat,93  BE-9000 Gent

marleen.depover@arteveldehs.be
tel +32 9 265 98 30  Fax 265 98 31

       Patick De Cridts getuigt.
Deze diabeticus ging op 13 en 14
september 2008 een uitdaging aan
waarvan werd gezegd dat het voor
iemand met diabetes een onmogelijke
opgave zou zijn. Hij deed een record-
poging om binnen 24 uur per fiets 128
keer de Patersberg -Kluisbergen- te
beklimmen.  Patrick slaagde er in om
dit zelfs 175 keer te doen, een presta-
tie waar  zelfs iemand zonder een
chronische ziekte, trots op zou kunnen
zijn.

Meer sporten.
De diagnose van diabetes werd bij
Patrick 13 jaar geleden gesteld maar
de sportman wilde zich niet bij neer-
leggen bij de standaard oplossingen en
raadgevingen vooral omdat overwe-
gend de nadruk lag op wat niet meer
mocht en niet meer kon.  Ondanks de
diagnose bleef hij sporten, zelfs
intensiever, en hij steekt niet onder
stoelen of banken dat dat niet altijd
even gemakkelijk was. Men moet
fouten durven maken en vooral als
sporter in zichzelf blijven geloven.

Negatief daglicht.
Indien in de Belgische media over
sport in samenhang met diabetes
wordt gesproken krijgen de mensen
vaak informatie die niet altijd klopt.
Over het algemeen wordt er over

diabetes gesproken in de negatieve
zin zoals ze worden blind moeten
geamputeerd worden enz. terwijl
Patrick heeft bewezen
dat een diabeet een
normaal leven kan
leiden en aan topsport,

zelfs duur-
sport, kan
doen.

De voorbe-
reiding.
Samen met
zijn vrouw
Jannick, een
verpleegkun-
dige, die
hem de kans
gaf een jaar
lang te leven
als een
topsporter,

experimenteerde
Patrick veel met
voeding en sport-
dranken om te komen
tot zijn topprestatie op
de Patersberg. Hij
trainde de 11 vooraf-
gaande maanden

gemiddeld 5 dagen per week, 5
uur per dag wat een totaal geeft
van 23.000 afgelegde kilometers.
Hij wilde absoluut bewijzen dat
diabetes niet noodzakelijk een
beperking inhoudt. Vooral de
vooroordelen bij o.m. werkgevers
en verzekeringsmaatschappijen
moeten weggenomen worden en
daar dient werk van gemaakt door
de desbetreffende verenigingen en
zijn recordpoging is een positief
verhaal dat van invloed kan zijn op
de kortzichtigheid van de grote
massa. Hij vindt het een schande
dat diabetici dubbel verzekering
moeten betalen en hij wilde met
zijn recordpoging dan ook bewijzen
dat een diabeet prestaties kan
neerzetten die zelfs 'gewone'
mensen niet in staat zijn te vol-
brengen.

Foundation.
Om alles meer vorm te geven
stichtte Patrick in 2007 de FEBE
Foundation die de naam draagt van
het overleden dochtertje van
Patrick en Jannick dat in 2002, 128
uren vocht voor haar leven, wat
meteen zijn uitgangspunt om 128
keer de Patersberg te beklimmen
verklaart. De FEBE Foundation
promoot en bevordert de sport bij
diabeten en wil vooral energie
steken in de jeugd met diabetes en

hen motiveren te sporten. Door o.m.
vanaf januari een diabetes sport-
krant uit te geven wil de FEBE

Foundation het negatieve beeld dat
bestaat omtrent diabetes omzetten
in een positiever beeld. Vanaf
november 2008 werden jonge
kinderen met diabetes gerekruteerd
en ondergebracht in een wielerteam
uitsluitend voor diabeten om zo een
betere medische begeleiding te
bieden. Op termijn wordt deze ploeg
uitgebouwd met een sterk medisch
studieteam dat zal zorgen voor de
nodige begeleiding om zo nog meer
onderzoek te kunnen doen naar
sport en duursport bij diabetes. Info
via info@febefoundation.be met
vermelding van FEBE Diabetes
Cycling Team.

Vallen en opstaan.
De geslaagde recordpoging van
Patrick om maar liefst 175 keer de
Patersberg te beklimmen is een
verhaal van vallen en opstaan maar
ook en vooral van doorzetten.
Een van de enigen medicus die
Patrick steunde was Dr. Piet Daneels
-Sportarts bij CSC- die steeds
positief bleef ondanks de complexe
en extreme uitdagingen waarvoor hij
stond. Dr. Daneels deed wonderen
door Patrick altijd hoop te geven en
in zichzelf te blijven laten geloven.
Ook zijn persoonlijke vriend Paul
Herijgers, -ex wereldkampioen
veldrijden) bleef in hem geloven en
steunen. Herijgers neemt ook het
peterschap van de FEBE Foundation
waar voor 2008-2009.
Alle info op :
www.febefoundation.be

DIABETES EN TOPSPORT
Patrick de CRIDTS bewijst dat het kan.

JVDS
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Op 22 november hield  Lijst
Dedecker  voor de tweede
keer in de Brabanthal te
Leuven haar  LDD dag-2
lokaal. Meer dan vierhonderd
LDD’ers waren voor die dag
naar Leuven afgezakt, niet
slecht voor een parij die nog
maar twee jaar bestaat.
Toch is Jean-Marie de laatste
maanden ook hier en daar
moeten tussenkomen om
brandjes te blussen.  Her en
der zijn er, zoals in Limburg,
al barsten en er is de interne
kritiek op Jurgen Verstrepen.
De aantijgingen op de
website van Hugo Coveliers
-VLOTT- mbt  Christine, de
vriendin van Jean-Marie,
veegt Jean-Marie van tafel
als zijnde privézaken.
Maar grootmeester Jean-
Marie himself kwam zijn
volgelingen te Leuven op het
einde van de dag weer met
gekende kracht  toespreken.

Allerlei workshops.
Net zoals vorige LLD dag lokaal 1,
werden er vandaag ook een aantal
workshops georganiseerd, Jurgen
Verstrepen, Anny De Maght, Boude-
wijn Bouckaert -de geestelijke vader
van de Cassandra denktank-, Ivan
Sabbe, Stef Goris, Guy Paulis, Eddy
Box, Jo Vandenbussche, Piet Deslé,
Rob Vandevelde en Rudi De Kerpel,
hebben allen meegewerkt aan een
aantal workshops die rond vier uur
in de namiddag een einde kenden.
LDD wil in nog meer gemeenten een
afdeling op poten zetten. Wij stellen
ons, net als bij het Vlaams Belang,
de vraag waar LDD de competente
krachten zal gaan halen om, zoals
het Vlaams Belang, niet te falen.
Gaat LDD met haar mandatarissen
in de gemeenten dezelfde fouten
maken waarvoor deze redactie het
Vlaams Belang zo vaak heeft
gewaarschuwd?

Begijnendijk.
Dat we alvast wat Begijnendijk
betreft  met onze redenering gelijk
hebben, moeten we afleiden uit het
feit, dat het Vlaams Belang het
alleen met Maurice Ronsmans

G e z o n d  Ve r s ta n d

    moet stellen omdat de zogenaam-
        de medewerkers allemaal bij
        LDD aan boord werden ge-
       haald en LDD  in Begijnendijk

      in hetzelfde bedje
       ziek is als het

                          Vlaams Belang,
                        hopelijk doet LDD
                      het op andere
                     plaatsen beter, maar
                    we hebben, zoals in

Limburg, onze twijfels, dáár zal John
Vranken óók nog moeten bewijzen
dat zijn overstap niet alleen is
ingegeven om conditio sine qua non,
bovenaan de verkiezingsladder te
staan.

De ambities van
LDD en
Jean-Marie Dedecker.

Vandaag -22/11- hadden  de
Vlaamse Progressieven van Spirit
ook een bijeenkomst, het was al om
vier uur afgelopen en ze zijn alle-
maal met het busje van Bert Anciaux
naar huis gebracht, met die kwikslag
was de trend voor een toespraak
voor zo’n vierhonderd aanwezigen
van de partij gezet.

Populisten
zijn Geuzen.
Voor Dedecker is de verkiezingscam-
pagne al begonnen, vorige donder-
dag  -20/11- stond ik op de kansel
van het parlement waar ik Patrick
Dewael omtrent de malaise bij de
politietop, die door ons professioneel
werkend team, dat bestaat uit een
vijftiental idealisten, werd uitgespit,
Dewael probeerde voor de zoveelste
keer de zaak van de stelende
agenten in de doofpot te stoppen.
Maar Dewael werd kwaad en zei dat
hij ooit nog minister-president was
geweest en toen tegen iemand zei
dat hij een verstokte fascist was,
Dewael keek toen naar mij en zei,
dat ik een verstokte populist was.
Ik draag dus in feite tegenwoordig
een "Geuzennaam".
Volgens Jean-Marie stamt populist

uit 1874, het staat in verband met de
Amerkiaanse linkse  "Peoples Party"
waaruit de democratische partij van
Amerika is gekomen, en als u weet
waaruit deze partij vandaag bestaat,
dan weet je ook wat wij vandaag
betekenen.

Drugbeleid.
Populist heeft volgens Jean-Marie ook

iets te maken met het woord Populus
wat in feite de stem van het volk
betekent , als ik -op de tv- een soort
Mata-Hari zie verklaren dat LDD voor de
legalisering van de drugs is, dan zeg ik
“Nee”.
Wat ik wel erken en wat ik ook tegen
onze jongeren ga zeggen ; "er is een
groot maatschappelijk probleem",  als
er in Gent een Technofuif is en 18.000
van die jongeren de trein nemen en uit
statistieken blijkt dat de helft
gedrogeerd is, dan hebben wij een
maatschappelijk probleem, onze partij
zal daarin ook een klaar en duidelijk
standpunt nemen.

Oplossing
voor de Koopkracht.
LDD Gaat geen andere partijen nalopen
die LDD van vanalles en nog wat
beschimpen, we zijn een eigen partij en
hebben ons eigen programma,  alhoe-
wel Jean-Marie eerst zei ; we hebben
onze eigen problemen erkent hij zelfs
dat die  problemen zich  in Limburg
manifesteren.
Toch zijn er binnen de partij nog méér
problemen, ondermeer rond Jurgen
Verstrepen, maar daarover werd
uiteraard niet gesproken, integendeel
Jean-Marie verdedigt Verstrepen-nog-.
LDD beweert een oplossing te hebben
voor de koopkracht, het probleem is
blijkbaar dat onze ideeën door andere
partijen worden overgenomen,  voor-
beeld daarvan ziet Dedecker in de
bloedarmoede van de Open Vld en de
uitspraken van Rik Daems in de 7e dag





over de koopkrachtverhoging.
In ons vorig congres had ik het over
het  verlagen van de werknemers-
bijdrage van 13,7 naar 7,5%,  Rik
Daems -Open Vld- herhaalde dat op
17 november in de 7e dag. Ook in de
zaak Fortis was het dezelfde; Rik
Daems die op de Vrt radio zegt dat het
moet onderzocht worden, dat zijn
allemaal ideeën die wij al dikwijls
geponeerd hebben.

Eén derde komt
van het Vlaams Belang.
LDD is voor de komende verkiezingen
een te verslane partij, dat maakt de
stoere politicus  voor een stuk onrustig,
de partij is -te?- snel aan het groeien
en dat veroorzaakt groeipijnen, ons
streefdoel is om tien procent te beha-
len, als we dat halen, dan verdubbelen
bijna onze stemmen, we worden voor
de komende verkiezingen duidelijk het
doel om op te schieten.
De leden van onze partij komen uit alle
partijen, men moet dan ook eens
stoppen met te zeggen dat het allemaal
stemmen zijn van het Vlaams Belang,
slechts één derde van de kiezers die
naar ons komen, blijken van het
Vlaams Belang te komen, de rest komt,
volgens Jean-Marie, van overal, zowel
van de SP.a de CD&V als van de Open
Vld.

Subsidie-
maatschappij?
Dat de mensen de huidige politiek
beu zijn weet iedereen, maar LDD
beweert ook een oplossing te
hebben voor het probleem en wil
een eerlijk belastingsysteem, niet
zoals nu waarvan de mensen genoeg
verdienen om belastingen te beta-
len, maar te weinig om van subsi-
dies en allerlei beurzen te kunnen
genieten.  Volgens LDD behoort
75% van de bevolking tot dat
segment.
Dedecker geeft ook toe in de zaak
van de politie geïnformeerd te zijn
door de ACV vakbond maar zegt dat
de oorzaak daarvan is dat de
mensen niet meer gehoord worden,
mensen van de vakbond zeggen dat
ze niet alleen een goed, maar ook
een eerlijk bestuur wensen.

Europa kiest
Gezond Rechts.
Tenslotte heeft LDD het ook nog
over het dossier van Bettina Geysen.
LDD heeft daar niets mee te maken,
ook Jurgen Verstrepen niet, zegt
Jean-Marie krachtig.
In Europa is gezond rechts overal
aan het winnen, we hebben dat
gegeven alvast  mee, we hebben
ook een programma, óók voor de
Vlaamse verkiezingen, dat we Erik Verbeeck

binnen één maand zullen klaar
hebben.
Het zal een gedurfd programma zijn
en we gaan tevens het debat aan,
we hebben prachtige Profs in onze
middens met wilde manen, schetste
Jean-Marie. Die uitspraak lokte een
enthousiaste reactie van de aanwe-
zigen uit waarbij een luid applaus
klonk.

Deuren moeten
open blijven.
De laatste oproep was een verzoek
tot concentratie op de partij, zet de
deuren open want er zijn vele
mensen die zich bekeren tot ons
geloof, laat de deuren ook op de
afdelingen open, scherm jezelf niet
af. Wij komen in een partij terecht
waarbij we, ingeval we in dubbele
verkiezingen zouden terechtkomen,
misschien wel 400 kandidaten gaan
nodig hebben.
Er zijn heel wat mensen die nog in
de wachtkamer zitten, daarbij zelfs
heel bekwame. Het systeem is
momenteel bezig met een
achterhoedegevecht om ons buiten
te houden, dit zal niet lukken zegt
Jean-Marie vastberaden.

De mediawereld, met de Vrt op
kop, krijgt al een smak geld van
de Vlaamse Overheid, ook de
Vlaamse Vereniging Journalis-
ten mag op een flinke jaarlijkse
steun van 285.000 Euro van de
overheid rekenen. Het Fonds
Pascal Decroos weet ook nog
eens 250.000 Euro binnen te
rijven. Of dat nog niet genoeg
is, geeft de Vlaamse Overheid
ook nog onterechte subsidies
aan een Nederlandse vereni-
ging.

Nederlandse VVOJ
van onderzoeks-
journalisten.
Het  in Utrecht gevestigd clubje van
-zoals dat in België het geval is- ultra
linkse journalisten, telt in Nederland
zo’n 430 leden.
De Nederlanders hebben uit hun
nederlaag van 1830 niets geleerd en
ambitie om in België vaste voet aan wal
te krijgen, blijven ze koesteren.
De pogingen die Piet Depuydt, voorma-

Nederlandse decadente Conference
voor 39% op kosten van Vlaamse belastingbetaler.

lig journalist van Trends, ondernam
om in België een VVOJ naar Hollands
model op te richten, faalden.

Depuydt ruilde Trends zelfs voor het
Nederlandse NRC, de “Honneurs”
van de Belgische VVOJ werden
overgedragen aan het manusje van
alles, Ides Debruyne, de directeur
van het Fonds Pascal Decroos die,
zoals eerder gezegd, van de
Vlaamse Overheid jaarlijks óók al

een slordige 250.000 Euro in de
kassa mag stoppen.

Clubje
van niets.
Omdat de VVOJ in Nederland,
onafgezien van de  125.000 Euro
reserve welke ze hebben opge-
bouwd, permanent in geldnood
zitten zijn ze genoodzaakt om
permanent de hielen te likken van
ettelijke sponsors, in hoofdzaak de
Nederlandse Stichting Democratie en
Media,  maar ze moeten ook bij
tientallen andere bedrijven voor
centen aankloppen, in België bij
Roularta.
Om fondsen te werven zetten ze
zelfs creatieve  middelen in die
wellicht  in een dito boekhouding
worden verwerkt, of  dat allemaal
wel kan, is niet zeker.

22meer
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Volgens de laatste informatie telt de
VVOJ in België slechts een vijftigtal
leden en dat aantal neemt, volgens
de cijfers tijdens de laatse  AV van 22
november 2008, af.

Adres in België.
Voor hun vestiging in  Nederland mag
de VVOJ een lokaal in de Hogeschool
te Utrecht gebruiken, daar heeft de
vereniging dan ook haar officieel
adres, het kost ze quasi niets, zei
Marga Froon
tijdens de
vergadering in
Brussel,
misschien
moeten ze in
Nederland in
ruil daarvoor
ook wel iets
doen?
In België zijn ze
ondergebracht
bij het Fonds
Pascal Decroos, een soort postbus
want er staat op de website te lezen
p/a, dus een officieel adres hebben
ze in België niet.
Maar geen nood dat belet niet dat de

“ Niettegenstaande de
gulle hand van de Vlaamse
Overheid, hadden de Ne-
derlanders niet het fat-
soen hun Vlaamse leden
journalisten een bakje
koffie aan te bieden ”

Vlaamse Regering toch klaar staat
met veel geld.

39% Van de Neder-
landse  decadentie
door Vlaanderen
betaald.
Dit jaar heeft de VVOJ in Brussel een
heuse “Conference” georganiseerd.
Voor een vereniging die in Nederland

en België
-Vlaanderen-
samen  maar
amper vijfhon-
derd leden
telt, is 76.000
Euro in zoiets
investeren,
niets anders
dan
grootheidswaan-
zin en deca-
dentie ten top

te noemen. Sterker is dat de
Vlaamse Overheid, de vereniging
met amper vijftig Belgische leden,
zomaar eventjes 30.000 Euro
toestopt, de waanzin van de Vlaamse

Overheid blijkt geen grenzen meer te
kennen.
Dat onze zienswijze geen roddel of
laster is blijkt uit het negatief saldo van
5.000  Euro dat deze organisatie met
zich mee heeft gebracht, dat staat te
lezen in een verslag van de VVOJ zelf.

Nederland
koffieland.
Hoe onbenullig de vereniging wel is kan
men ook afleiden uit de belangstelling
voor de Algemene Vergadering die ze
tijdens de middagpauze -13.00 tot
14.00u- van de Conference hielden.
Er waren  23 personen aanwezig en
hoogst waarschijnlijk niet meer dan
drie Belgen !
Wie dacht tijdens de AV een drankje of
een koffie aangeboden te  krijgen,
heeft zich schromelijk vergist.   Niette-
genstaande de gulle hand van de
Vlaamse Overheid, hadden de Neder-
landers niet het fatsoen hun Vlaamse
leden journalisten een bakje koffie  aan
te bieden. Daarom zal de auteur van
dit artikel, lid van VVOJ, voor 2009
geen lidgeld meer betalen.

Erik Verbeeck



Saul Van Der Bijl voor de Rechter te Turnhout Vervolg van MM 156

De saga rond de liefdesaffaire
van de in feite Samaritaanse
Saul Van Der Bijl, dreigt voor
Saul een nachtmerrie te wor-
den.  De zaak werd na een
eerste uitstel op verzoek van de
advocaten, op  3 december 2008
voor de Turnhoutse
Correctionele Rechtbank ge-
bracht. Maar de zaak dreigt
voor Saul te escaleren, de
advocaat van de Saul slaagt er
niet in om de vinger op de
wonde te leggen en de auteur
en verzender van  twee belas-
tende e-mail berichten  te doen
ontmaskeren, dát heikel punt
wordt zelfs door de Rechtbank
niet aangeraakt.

Schadevergoeding.
Buiten de stemmingmakerij van de
advocaten komt de advocaat van de
familie K., die ze via hun rechts-
bijstandsverzekering AVERO hebben
ingeschakeld, nu met de vraag tot
aanstelling van een deskundige én
een schadeclaim van maar liefst
vijfduizend Euro !  Het ex liefje van
Saul zou zelfs door de affaire niet
meer naar school in Breda durven
en de advocaat vraagt, om die
schade te bepalen,  op de koop toe,
een deskundige aan te stellen, ook
dát ereloon zou voor Saul wel eens
hoog kunnen oplopen.

School te Breda.
Saul heeft enkele nadelen die hem
hier parten spelen, hij is een

eerlijke flapuit die zich makkelijk
laat beïnvloeden en hij stelt makke-
lijk een blind vertrouwen in mensen,
daarom kon ook de moeder, meester
manipulator  en sleutelfiguur in deze
ganse affaire, Saul makkelijk naar
haar hand zetten.  Alleen was hier
haar eigen dochter één van de
partijen en daar liep de dominantie
uit de hand, maar wat zich achter de
cover van die dominantie afspeelt,
laat iedereen blijkbaar koud, alleen
Saul probeerde aan iedereen
duidelijk te maken dat daar iets

fundamenteel fout zit, echter die
bezorgdheid doet Saul nu de das om.

Journalist
bliksemafleider.
Dat advocaten zich in rechtszaken syste-
matisch bedienen van stemmingmakerij
is algemeen bekend, dat was hier niet
anders. De journalist van Morsum
Magnificat werd hier door beide advoca-
ten als bliksemafleider gebruikt.
Toch maakte de advocaat van Saul in zijn
betoog gebruik van elementen die de
journalist heeft onderzocht.

De computer.
De advocaat van Saul heeft  in zijn
pleidooi  nagelaten aan de Voorzitter te
vragen hoe het komt dat de computer
waarmee de bezwarende e-mails van
17 december 2006 en 14 februari 2007
mogelijk verstuurd zijn, drie dagen
vóór de inbeslagname door de CGU,
door een zekere JH uit Zoersel, op
uitdrukkelijk verzoek van de familie K.
volledig werd gekuist? JH zei aan de
journalist dat de familie K. absoluut de
naam van Saul Van Der Bijl uit hun
computer wilde wissen. JH, die niet op
de hoogte was van de situatie, kuiste
de computer waardoor alle mogelijk
bewijsmateriaal tegen de auteur van de
e-mails werd gewist, de familie K. wist
de politie goed om de tuin te leiden. Of
het kuisen van de computer, drie dagen
vóór de inbeslagname, toeval is, is een
gegeven waarover vragen te stellen
zijn.  De Rechtbank doet op 24 decem-
ber 2008 uitspraak.

Erik Verbeeck

Saul met de dagvaarding aan het
gerechtsgebouw te Turnhout
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Journalisten aangevallen in
Begijnendijk en in China.

Op 28 november 2008 werd Vrt
journalist Tom Van de Weghe in
de Provincie Henan -Gangwang-
bij het maken van een reportage
over aids in China aangevallen.
De journalist kreeg twee klap-
pen tegen het hoofd en had
hoofdpijn. Het persagentschap
BELGA stuurde terecht berich-
ten en de grootste gazetten
brachten  het verhaal.
Na een reactie van de Chinese
autoriteiten blijkt het wegens
een “welles nietes” spelletje,
een storm in een glas water te
zijn, maar we zijn het dit keer
eens met Pieter Knapen om zijn
journalisten te verdedigen.

Aankaarten
milieumisdrijven.
China is ver van Begijnendijk, maar de
rechten van de journalisten worden daar
niettemin óók geschonden, alleen is dat
niet in de gazetten
gekomen.
Dat ik al sinds 1982
ernstige  milieuvervuiling,
de facto milieudelicten,
aankaart is uit menig
dossier, ondermeer dat
van de radioactieve
opvangers, massaal aan
te tonen.
Sinds enige tijd heb ik
mij, zoals aan burge-
meester Willy Michiels -
MGB- in januari 2007
gezegd, in die gemeente,
waar ik nota bene zelf
woon, als journalist en
inwoner met het milieu
ingelaten, niet zonder
resultaat.
Begijnendijk heeft een
bedenkelijk milieubeleid,
er wordt massaal rest-
afval opgestookt, zelfs
open en bloot en in de
nabijheid van gebouwen.
Door dat gestook wordt
niet alleen het Veld-
wetboek en de Vlarem
wetgeving met de voeten
getreden, maar vooral de
gezondheid van de
bewoners ondermijnd.
Niet minder dan vier
stookhaarden situeerden
zich in de nabijheid van
de woning van de burgemeester.
Ook op andere plaatsen, zoals in de
Pandhoevestraat, waar Paul Absolon
woont die in Begijnendijk in hetzelfde
politieke clubje als de burgemeester
actief is, werd aan het Astra voetbalveld
systematisch plastic opgestookt

afkomstig van de activiteiten op en
rond het plein.

Eigenaardige
stookgewoonten.
China is ver van Begijnendijk, maar
de rechten van de  journalisten
worden er niettemin óók geschon-

den, alleen is dat niet in de gazetten
gekomen.
Sinds enige tijd worden ook sluik-
stokers in kachels in de gaten
gehouden, één ervan is Jules P. uit
de Kruisstraat te Begijnendijk,
buurman en eigenaar van de woning

die bewoond wordt door de journa-
list. De  eigenaardige stook-
gewoonten van Jules P. werden
reeds door de gemeente Begijnen-
dijk in vraag gesteld, hij diende aan
de gemeente Begijnendijk al een
attest af te leveren dat de schouw
van zijn tegelkachel, waarop de
centrale verwarming is aangesloten,
werd gekuist. De gemeente
Begijnendijk liet aan de journalist
ook weten dat toekomstige eigen-
aardige stookgewoonten van Jules P.
aan de politie dienden gemeld.
Maar J.P. dacht het gevonden te
hebben en zijn stookgewoonten aan
de camera van de journalist te
kunnen onttrekken door bij duister-
nis te stoken, op 25 november 2008
was dat weer het geval.
Om 17:45u was de stank die de
schouw produceerde weer niet te
harden, fototoestel, telelens én extra
lichtbron werden bovengehaald en
er werden vanaf de tuin waar de
journalist woont, enkele foto’s
geschoten.

Begijnendijk gelijk
of erger dan China?
Jules P. brulde één of ander geluid,
goot met een emmer water over de

schutting, maar ondertus-
sen waren de foto’s al
genomen.
Enkele minuten later, toen
de journalist vanuit zijn
tuin via de achterdeur de
woonkamer binnen stapte,
drong Jules P., na voordien
over de 1,20m hoge en
gesloten poort te zijn
geklommen, eveneens de
woning binnen en gaf de
journalist, dus mij, een
duw in de rug.
Gezien deze totaal onver-
wachte aanval viel ik met
mijn voorhoofd -amper een
centimeter boven de slaap-
tegen een commode.
Binnen enkele seconden
had ik een buil zo groot als
een duivenei waaruit bloed
over mijn gezicht vloeide.
Door de klap was ik even
confuus, maar ondertussen
vatte Jules P. ook mijn
echtgenote bij de kraag, ik
herpakte mij en werkte de
indringer naar buiten, hij
verzette zich heftig en
wilde het fototoestel
bemachtigen, wat hem niet
lukte.  In het tumult
verloor de man zijn bril
zodat hij begreep zich
beter te kunnen terugtrek-

ken, een terugtocht via de nog
steeds gesloten poort waarover hij

“ Over deze aanval
op een journalist
heeft de pers met
geen woord gerept,
nogal wiedes, onaf-
hankelijke journalis-
tiek wordt, net als in
China, ook in
Begijnendijk niet
getolereerd ”

BEGIJNENDIJK
onveilig voor journalisten.

24meer
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even voordien blijkbaar
vlot klauterde.

Politie BRT.
De politie van de PZ BRT
werd er bijgehaald en
stelde PV op, de inspec-
teurs namen ook de
onbeschadigde bril in
ontvangst.  Uiteraard zal
dit een juridisch vervolg
krijgen, het gaat hier om
het aanvallen van een
journalist bij het uitvoe-
ren van zijn werk,
bovendien wordt de
agressor hier nog eens
slagen en verwondingen
en huisvredebreuk bij
duisternis  ten laste
gelegd, dit in een klacht De PZ BRT deed de vaststellingen en bezorgde de agressor zijn

bril, die hij in het tumult verloor, terug.
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Erik Verbeeck

met Burgerlijke
Partijstelling bij de
Onderzoeksrechter in
Leuven.
Over deze aanval op
een journalist heeft de
pers met geen woord
gerept, nogal wiedes,
onafhankelijke journa-
listiek wordt ook in
Begijnendijk, net als in
China, niet getole-
reerd.   Wat de
interventie van de PZ
BRT betreft zijn er
geen opmerkingen,
dus geen negatieve
uitlatingen aan het
adres van de
interventieploeg.

HERENTALS : Gaat radioactief incident van Aubel zich herhalen?

Alle wetten, publicaties in het
Staatsblad, rondschrijvens van het
Federaal Agentschap Nucleaire
Controle, artikels in Het Laatste
Nieuws, Het Nieuwsblad, etc.  ten
spijt, staat er vandaag te Herentals
nog altijd een verboden radioactieve
opvanger voor bliksem.
Het tuig is door de tand des tijds
dermate gehavend, dat zelfs specia-
listen niet kunnen zeggen om welk
merk of type het gaat.

Burgemeester
Jan Peeters.
Ook burgemeester Jan Peeters van
Herentals heeft tussen 2005 en
2007 minstens drie rondschrijvens
van het FANC ontvangen, daarin
werd ondermeer aan de burgemees-
ters gevraagd om op hun grondge-
bied uit te kijken naar dergelijke
toestellen.  De brieven waren
telkens vergezeld van een geïllus-
treerd document met voorbeelden.
Anderzijds is er de wet van 28
februari 1963, vervangen door het
KB van 20 juli 2001 waar onder
artikel 79.3 te vinden is wat de
maatregel is die een burgemeester
moet nemen bij inrichtingen die niet
vergund zijn en een gevaar beteke-
nen voor de volksgezondheid :
Sluiten. Burgemeester Jan Peeters
zegt aan deze redactie dat hij de
zaak gaat  laten onderzoeken.
Maar dat gebeurde in Herentals
vooralsnog niet, toch wordt het
gebouw door personeel van de nv
Scheepvaart bewoond.

Onderhandelen.
Bij de nv Scheepvaart zegt men dat
er onderhandelingen zijn met de
énige twee bedrijven die zoiets
mogen weghalen, dat is  wel rijkelijk
laat zouden wij zeggen.

Aubel.
Begin 2006 werd er in een bejaar-
denhuis een dergelijk
radioactief onding ver-
wijderd, de alerte en
plichtsbewuste verwijde-
raar -het ondertussen door
Dirk Claes onderuit gehaalde  VeBo-
detecteerde de verloren bronnen die
via de afvoerpijp in de tuin van het
bejaardenhuis waren terechtgeko-
men -zie online artikel van 4 decem-
ber 2008-.

Herenthoutseweg 107-109
Herentals - door personeel van
de nv Scheepvaart bewoond
gebouw.

Aubel: Radioactieve bron-
nen via waterafvoerbuis in
de tuin van bejaardenhuis
terechtgekomen.


